
     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA DOME
         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, fakss 63232130, e-pasts pasts@talsi.lv 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

2022. gada 18. maijā         Nr. 5 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.01 

Komitejas sēde notiek klātienē, administratīvā centra Lielajā zālē, Kareivju ielā 7, Talsos 

Sēdi vada: 

Sandra Pētersone – Finanšu komitejas priekšsēdētāja 

Sēdi protokolē:  

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Sēdē piedalās 9 Finanšu komitejas locekļi: 

Sandra Pētersone 

Gaidis Bērziņš 

Gundars Sebris (no plkst. 9.02) 

Ilva Norenberga (no plkst. 9.09, no plkst.13.50 līdz plkst.14.08 nepiedalās sēdē)  

Edgars Zelderis (no plkst.11.20 līdz plkst. 11.23 sēdē nepiedalās, no plkst. 14.21 līdz 

plkst.14.48 sēdē nepiedalās) 

Juzefa Kļava 

Dainis Karols 

Ainis Stūrmanis 

Lauris Pīlēģis 

Sēdē nepiedalās 4 Finanšu komitejas locekļi: 

Māris Rozenbergs – par neierašanās iemesliem informējis sēdes vadītāju 

Aldis Pinkens – par neierašanās iemesliem informējis sēdes vadītāju 

Andis Astrātovs – par neierašanās iemesliem informējis sēdes vadītāju 

Oļegs Solovjovs – par neierašanās iemesliem informējis sēdes vadītāju 



 

Sēdē attālināti Zoom tiešsaistes platformā piedalās citi deputāti: 

Ieva Brūna 

Eva Kārkliņa 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Arvis Lagzdiņš – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Evita Veide – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Lienīte Krūzīte– Talsu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste 

Dace Obodovska – Talsu Tautas nama vadītāja 

Gundega Lūse – Talsu Tautas nama pasākumu producente 

Kārlis Volanskis – Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāts “Lauciene” direktors 

Signeta Šveiduka – Laucienes pamatskolas direktore 

Juris Lācis – SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” valdes priekšsēdētājs 

 

Sēdē attālināti Zoom tiešsaistes platformā piedalās: 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Ilze Pirvite – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vadītāja 

Aivars Pekmans – Kultūras un sporta attīstības nodaļas Sporta daļas vadītājs 

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Evita Bērziņa – Personāla vadības nodaļas Darba aizsardzības daļas vadītāja 

Zigmunds Brunava – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja, Mērsraga pagasta 

pārvaldes vadītāja p.i. 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja 

Ģirts Kalnbirze – Lībagu pagasta un Strazdes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Baiba Barone-Vanaga – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Marta Rake-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas sabiedrisko attiecību 

speciāliste 

Aigars Šturms – juriskonsults 

Andrejs Aveniņš – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas celtniecības 

speciālists 



Inese Caune – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece 

Daiga Helde – Finanšu un grāmatvedības nodaļas galvenās grāmatvedes vietniece 

Daiga Feldmane – Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” vadītāja 

Ilze Rūsa – Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas direktore 

Evija Krūkle – Lībagu sākumskolas direktora p.i. 

Sintija Valtere – Upesgrīvas pamatskolas direktora p.i. 

Andris Maurāns – SIA “Estonian, Latvian&Lithuanian Environment” pārstāvis 

 

Sēdes vadītāja S. Pētersone informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

46. punktu komitejas sēdē tiek veikts audioieraksts un brīdina par atbildību par iegūto datu 

izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

 S. Pētersone iepazīstina ar izsludināto sēdes darba kārtību. 

 

Izsludinātā darba kārtība: 

Informatīvā daļa 

1. Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 2021. gada finanšu pārskatu. 

Lemjošā daļa  

2. Par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2022. gadā. 

3. Par atbalstāmajām studiju programmu specialitātēm ārstniecības speciālista stipendiju 

piešķiršanai. 

4. Par atbalstāmajām studiju programmu specialitātēm Talsu novada pašvaldības 

stipendiju piešķiršanai. 

5. Par ielu tirdzniecību 2022. gada Talsu pilsētas svētku pasākumos. 

6. Par Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” transporta vienību 

pakalpojumu maksas noteikšanu. 

7. Par ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes pamatskolā. 

8. Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajās vieglatlētikas sacensībās. 

9. Par Mērsraga vidusskolas nomas maksām. 

10. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes vides 

degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

11. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL04-F043.0205-000005 “Pašvaldības 

autoceļa posma pārbūve labākai piekļuvei jūrai”. 

12. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Jaunā iela 1A, Valdemārpils, 

Talsu novadā . 

13. Par biedrības “For Better” dāvinājuma pieņemšanu. 

14. Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžeta izpildes un konsolidētā gada pārskata 

apstiprināšanu. 

15. Par siltumtrases izbūvi uz Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādi “Saulstariņš”. 

16. Par Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas siltumtrases un apkures izbūves darbiem 

Lielā ielā 28, Valdemārpilī, Talsu novadā. 

17. Par nekustamā īpašuma Saules ielā 15, Stendē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

18. Par nekustamā īpašuma Kārļa Mīlenbaha ielā 11, Talsos, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

19. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 3, Kārļa 

Mīlenbaha ielā 15, Talsos. 



20. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

21. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Pagastmāja”, Ģibuļos, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

22. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

23. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 10, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu . 

24. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 9, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

25. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

26. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

27. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

28. Par nedzīvojamās telpas Nr. 2 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu pagastā, 

Talsu novadā, iznomāšanu un atkārtotas nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

29. Par nedzīvojamās telpas Nr. 1 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu pagastā, 

Talsu novadā, iznomāšanu un atkārtotas nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

30. Par zemes vienības Valdemāra ielā 8, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

31. Par zemes vienības daļas, būves - žoga un kapličas ēkas, Friča Blumbaha ielā 12, Talsos, 

Talsu novadā, atkārtotas nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

32. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Zīverti”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

33. Par īpašuma tiesību atjaunošanu Ventspils iela 34, Sabilē, Talsu novadā. 

34. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0239 sadalīšanu, tā daļas 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā. 

35. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0238 sadalīšanu, tā daļas 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā. 

36. Par Talsu novada domes deputātu un pašvaldības darbinieku dalību Latvijas Pašvaldību 

savienības komitejās un apakškomitejās. 

37. Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu B. Zibinas ģimenes ārsta praksei. 

38. Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu A. Lormanes ģimenes ārsta praksei. 

39. Par zemesgabala un telpas iznomāšanu SIA “RA EVENTS” FIA Eiropas rallija 

čempionāta posma “Rally Liepāja” nodrošināšanai. 

40. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0033. 

41. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 005 0016. 

42. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0051. 

43. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0279 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

44. Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8868 003 0007, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā. 

45. Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna apstiprināšanu. 

46. Par Lībagu sākumskolas skolēnu vasaras nometnes dalības maksu. 

 



Informatīvā daļa 

47. Par Talsu novada pašvaldības konkursiem un apbalvojumiem. 

48. Par noslēgtajiem sadarbības līgumiem. 

Papildu darba kārtība 

49. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Pastaigu laipas atjaunošana Rojas 

publiskajā pludmalē”. 

50. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” apstiprināšanu. 

51. Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr. 22, kas atrodas nekustamajā īpašumā, Pils ielā 

14, Dundagā, Dundagas pagastā, Talsu novadā. 

52. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Jaundzintari Rude”, Rudē, Rojas pagastā, 

Talsu novadā. 

 

S. Pētersone informē, ka ir izsludināti 46 lemjošie darba kārtības jautājumi, divi 

informatīvie darba kārtības jautājumi. Izsaka priekšlikumu iekļaut darba kārtībā četrus papildu 

darba kārtības jautājumus (pirms lemjošās daļas). 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – par papildu darba kārtības jautājumu 

iekļaušanu darba kārtībā.  

[Papildu darba kārtības jautājumi: 

49. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Pastaigu laipas atjaunošana 

Rojas publiskajā pludmalē”. 

50.  Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” 

apstiprināšanu. 

51. Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr. 22, kas atrodas nekustamajā īpašumā, Pils 

ielā 14, Dundagā, Dundagas pagastā, Talsu novadā. 

52. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Jaundzintari Rude”, Rudē, Rojas 

pagastā, Talsu novadā.] 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  
7 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: apstiprināt papildu jautājumu iekļaušanu darba kārtībā. 

 

 

 Citu priekšlikumu saistībā ar darba kārtību nav. 

 

 S. Pētersone aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

Plkst.9.02 dalībai sēdē pievienojas G. Sebris, nepiedalās vēl balsojumā. 

  

Par darba kārtību balso: "par"  -  
7 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

Nolemj: apstiprināt darba kārtību. 

 

Darba kārtība: 

Informatīvā daļa 

1. Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 2021. gada finanšu pārskatu. 

Lemjošā daļa 

2. Par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2022. gadā. 

3. Par atbalstāmajām studiju programmu specialitātēm ārstniecības speciālista stipendiju 

piešķiršanai. 

4. Par atbalstāmajām studiju programmu specialitātēm Talsu novada pašvaldības stipendiju 

piešķiršanai. 

5. Par ielu tirdzniecību 2022. gada Talsu pilsētas svētku pasākumos. 

6. Par Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” transporta vienību 

pakalpojumu maksas noteikšanu. 

7. Par ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes pamatskolā. 

8. Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajās vieglatlētikas sacensībās. 

9. Par Mērsraga vidusskolas nomas maksām. 

10. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes 

vides degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā”. 

11. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL04-F043.0205-000005 “Pašvaldības 

autoceļa posma pārbūve labākai piekļuvei jūrai”. 

12. Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Jaunā iela 1A, Valdemārpils, 

Talsu novadā . 

13. Par biedrības “For Better” dāvinājuma pieņemšanu. 

14. Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžeta izpildes un konsolidētā gada pārskata 

apstiprināšanu. 

15. Par siltumtrases izbūvi uz Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādi “Saulstariņš”. 

16. Par Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas siltumtrases un apkures izbūves darbiem 

Lielā ielā 28, Valdemārpilī, Talsu novadā. 

17. Par nekustamā īpašuma Saules ielā 15, Stendē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

18. Par nekustamā īpašuma Kārļa Mīlenbaha ielā 11, Talsos, Talsu novadā, atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

19. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 3, Kārļa 

Mīlenbaha ielā 15, Talsos. 

20. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

21. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Pagastmāja”, Ģibuļos, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

22. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

23. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 10, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu . 

24. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 9, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 



25. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

26. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

27. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

28. Par nedzīvojamās telpas Nr. 2 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un atkārtotas nomas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

29. Par nedzīvojamās telpas Nr. 1 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un atkārtotas nomas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

30. Par zemes vienības Valdemāra ielā 8, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

31. Par zemes vienības daļas, būves - žoga un kapličas ēkas, Friča Blumbaha ielā 12, 

Talsos, Talsu novadā, atkārtotas nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

32. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Zīverti”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

33. Par īpašuma tiesību atjaunošanu Ventspils iela 34, Sabilē, Talsu novadā. 

34. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0239 sadalīšanu, tā daļas 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā. 

35. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0238 sadalīšanu, tā daļas 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā. 

36. Par Talsu novada domes deputātu un pašvaldības darbinieku dalību Latvijas Pašvaldību 

savienības komitejās un apakškomitejās. 

37. Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu B. Zibinas ģimenes ārsta praksei. 

38. Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu A. Lormanes ģimenes ārsta 

praksei. 

39. Par zemesgabala un telpas iznomāšanu SIA “RA EVENTS” FIA Eiropas rallija 

čempionāta posma “Rally Liepāja” nodrošināšanai. 

40. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0033. 

41. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 005  0016. 

42. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0051. 

43. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0279 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

44. Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8868 003 0007, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā. 

45. Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna apstiprināšanu. 

46. Par Lībagu sākumskolas skolēnu vasaras nometnes dalības maksu. 

47. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Pastaigu laipas atjaunošana Rojas 

publiskajā pludmalē”. 

48. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” apstiprināšanu. 

49. Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr. 22, kas atrodas nekustamajā īpašumā, Pils ielā 

14, Dundagā, Dundagas pagastā, Talsu novadā. 

50. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Jaundzintari Rude”, Rudē, Rojas pagastā, 

Talsu novadā. 

 



Informatīvā daļa 

51. Par Talsu novada pašvaldības konkursiem un apbalvojumiem. 

52. Par noslēgtajiem sadarbības līgumiem. 

 

 

1. Informatīvais jautājums 

Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 2021. gada finanšu pārskatu 

S. Pētersone, J. Lācis, S. Zemīte, E. Zelderis, G. Sebris, J. Kļava, A. Stūrmanis 

 

SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” sagatavojusi 2021. gada finanšu pārskatu. 

 

SIA “Ziemeļkurzemes reģionālās slimnīcas” valdes priekšsēdētājs J. Lācis iepazīstina 

ar 2021. gada finanšu pārskatu. Tiek demonstrēta prezentācija. 

J. Lācis informē, ka SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” ir paplašinājusi savu 

darbību, slimnīca atrodas Ventspilī, Talsos un Kuldīgā strādā Ziemeļkurzemes reģionālās 

slimnīcas filiāles. Informē par kopējo slimnīcas un filiāļu darbību, par pacientu skaitu, par 

aprīkojuma iegādi, par piemaksām darbiniekiem.  

Plkst.9.09 dalībai sēdē pievienojas I. Norenberga. 

J. Lācis informē, ka valsts piešķīra finanšu līdzekļus sakarā ar Covid-19 pacientu 

ārstēšanu, ko bija iespējams izmaksāt darbiniekiem darba samaksā, neradot papildu izdevumus 

slimnīcām. Kompensācijas par virsstundu darbu  un piemaksas darbiniekiem tika kompensētas 

no valsts finanšu līdzekļiem. Kopā ar valsts finansējumu slimnīcas apgrozījums sasniedza 24,5 

miljonus eiro. Gads noslēgts ar peļņu 1,3 miljonu eiro apmērā.  2021. gadā slimnīcā un filiālēs 

veikti ieguldījumi – Talsu filiālē tika ieguldīti aptuveni 250 000,00 eiro. Talsu filiālē finanšu 

līdzekļi ieguldīti Hemodialīzes nodaļas atjaunošanā.  

Informē par finanšu līdzekļu ieguldījumiem. Riski veiksmīgai darbībai ir iespējamība, 

ka pieaug Covid-19 saslimstība, sadārdzinājumi būvniecības projektos, energoresursu 

sadārdzinājums, siltumenerģijas sadārdzinājums, degvielas sadārdzinājums. 

Informē par izvirzītajiem mērķiem turpmākajā darbībā – noslēgt vismaz četrdesmit 

piecus līgumus ar jaunajiem ārstiem Ventspils slimnīcā, slimnīcas Talsu filiālē; ieviest darba 

vērtēšanas sistēmu. Ieviest elektronisko dokumentu vadības sistēmu, darbs pie tā uzsākts. 

Pilnveidot dažādu pakalpojumu nodrošinājumu. Ieviest pacientu anketēšanu. Izstrādāt pacientu 

apkalpošanas standartu, darbs uzsākts. Īstenot projektus. 

 

S. Zemīte informē par Talsu novada pašvaldības līdzdalību SIA “Ziemeļkurzemes 

reģionālā slimnīca”. Kapitālsabiedrības darbu vērtē pozitīvi. Finanšu rādītāji ir stabili. Viss 

plānotais ir sasniegts.  

 

Notiek diskusija. 

E. Zelderis lūdz sniegt informāciju par to, kādi ir ieguldījumi Talsu filiālē. 

J. Lācis informē, ka jūnija sākumā tiks atklāta pārbūvētā Hemodialīzes nodaļa, ir 

iegādāts jauns aprīkojums, pārbūvēta nodaļa. Plānots piesaistīt vairāk ārstu, lai spētu nodrošināt 

ambulatoros pakalpojumus. Ieviest vienotu dokumentu pārvaldības sistēmu.  

E. Zelderis jautā, kāda ir kopējā situācija attiecībā uz cilvēku resursiem? 



J. Lācis informē, ka darbinieku trūkums ir jūtams, taču viss tiek nodrošināts,  

darbinieki strādā virsstundas, kuru izmaksas rada papildus finanšu izdevumus. Informē par 

atalgojumu darbiniekiem. 

E. Zelderis jautā, kāda ir situācija ar veselības apdrošināšanu darbiniekiem, vai ir 

darbiniekiem? 

J. Lācis atbild, ka darbiniekiem ir veselības apdrošināšana, slimnīcas darbiniekiem ir 

apdrošināšanas polises. 

A. Stūrmanis jautā, kuras jomas ir kritiskākās, kurās jomās trūkst specialisti? 

J. Lācis atbild, ka trūkst dežūrspeciālisti, ķirurgi, kuri strādā traumu punktā.  

A. Stūrmanis jautā, vai būtu risinājums? 

J. Lācis atbild, ka aktīvi jāstrādā, lai piesaistītu specialistus, jārada apstākļi, lai  

speciālisti būtu motivēti. 

J. Kļava norāda, ka neto apgrozījums pagājušajā gadā ir 24,5 miljoni eiro. Jautā, cik 

lielu daļu dod slimnīcas Talsu filiāle? Vai slimnīcas Talsu filiāles kapacitāte, lielums atbilsts 

Talsu novada teritoriālai vienībai? 

J. Lācis atbild, ka Talsu novads šādā teritoriālā vienībā ir jauns, bet apkalpošanas zona 

nav mainījusies. Arī iepriekš tika ņemts vērā, cik ātri slimnieku var nogādāt slimnīcā, kura 

slimnīca tuvāk. Infrastruktūras ziņā kapacitāte ir pietiekama. Var vēlēties augstāku speciālistu 

kvalifikāciju, bet infrastruktūras ziņā problēmu nav. Slimnīcas Talsu filiāles apgrozījums ir 

aptuveni ceturtā daļa no kopējā apgrozījuma. 

G. Sebris jautā, vai akcionāri ir lēmuši, kā rīkoties ar 2021. gada peļņu? 

J. Lācis atbild, ka akcionāri lēma peļņu novirzīt sadārdzinājumu segšanai un ieguldīt 

slimnīcas attīstībā. 

S. Pētersone jautā par slimnīcu līmeņiem, par pakalpojumu grozu, ko katra slimnīca 

nodrošina, vai ir zināma precīzāka informācija? 

J. Lācis atbild, ka jautājums ir ļoti aktuāls. Pagājušajā nedēļā, piektdien,  notika 

tikšanās ar veselības ministru un  [Veselības] ministrijas pārstāvjiem par slimnīcu līmeņiem. 

Pagājušajā gadā bija izveidotas darba grupas. Izstrādātajā dokumentā mūsu slimnīcām nekā 

negatīva nav.  Vienīgā lieta, kas bija iebilstama par to, ka noteikts, ka mugurkaula ķirurģija 

veicama tikai Rīgā, pakalpojums attīstāms arī reģionos. Kartējumā Talsu filiāle atlīmēta 

līdzvērtīgi Ventspils slimnīcai ar sarkanu apli, ceturtā līmeņa slimnīcas. Tuvākajā laikā būs 

zināms jaunais ziņojums, jāseko līdzi. 

 

Komiteja nolemj: 

Pieņemt informācijai zināšanai. 

  



 

2.§ 

Par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2022.gadā 

S. Pētersone, L. Krūzīte, G. Bērziņš, E. Zelderis 

 

Sagatavots lēmuma projekts par finansējuma piešķiršanu nometnēm 2022. gadā. 

 

L. Krūzīte ziņo par lēmuma projektu. Lēmumprojekts ir skatīts Izglītības, sociālo un 

veselības jautājumu komitejā. Deputātiem ir nosūtīta papildu informācija par nometnēm. 

Atbilstoši kārtībai, kā tiek piešķirti finanšu līdzekli nometņu organizēšanai Talsu novadā, 

komisija izvērtējusi 12 pieteikumus 13 nometnēm. Pieteikumus iesniedza sešas izglītības 

iestādes, piecas nevalstiskās organizācijas, biedrības un nodibinājumi. Kopējais nepieciešamais 

finansējums nometņu organizēšanai 16 505,05 eiro. Kopējais nometņu dalībnieku skaits ir 387 

dalībnieki. Pirmās nometnes plānotas no 06.06.2022. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu un virzīt 

lēmuma pieņemšanai uz domes sēdi. 

 

Notiek diskusija. 

G. Bērziņš jautā, vai pareizi sapratis, ka no 12 pieteikumiem 13 nometnēm visas 

nometnes ir apstiprinātas? 

L. Krūzīte atbild, ka sākotnēji pieprasītais finansējums bija vairāk kā deviņpadsmit 

tūkstoši eiro. Komisija lēma atbalstīt visus iesniegtos pieteikumus, samazinot izdevumus – 

dažām nometnēm neparedzot T-kreklu iegādi, iegādi organizējot no dalībnieku līdzfinansējuma 

maksājumu.  

E. Zelderis jautā, vai visi, kuri bija iesnieguši pieteikumus, saņēma atbalstu? 

L. Krūzīte apstiprina, ka visi iesniegtie pieteikumi ir saņēmuši atbalstu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Priekšlikumu, viedokļu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

finansējuma piešķiršanu nometnēm 2022.gadā” 

 

 

  



 

3.§ 

Par atbalstāmajām studiju programmu specialitātēm ārstniecības speciālista stipendiju 

piešķiršanai 

S. Pētersone, U. Katlaps, A. Stūrmanis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai noteiktu atbalstāmo studiju programmu speciālistu 

sarakstu prioritārā secībā Talsu novada pašvaldības stipendijas piešķiršanai. 

 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 

iesniegusi precizējuma pieteikumu 2021. gada nogalē, norādot kādas specialitātes būtu 

atbalstāmas. Lēmumprojekts sagatavots par atbalstām ārstniecības specialitātēm, kuras būs 

iespējams izskatīt 2022. gada rudenī, ja būs pieteikumi uz stipendiju saņemšanu. Lūgums virzīt 

lēmumprojektu uz domes sēdi lēmumprojekta apstiprināšanai. 

 

Notiek diskusija. 

A. Stūrmanis jautā, vai Talsu novada pašvaldības budžetā līdzekļi ieplānoti, cik daudz 

līdzekļi ieplānoti? 

U. Katlaps atbild, ka līdzekļi ir ieplānoti, aptuveni 55 000,00 līdz 60 000,00 eiro. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Priekšlikumu, viedokļu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstāmajām studiju programmu specialitātēm ārstniecības 

speciālista stipendiju piešķiršanai” 

 

 

4.§ 

Par atbalstāmajām studiju specialitātēm stipendiju piešķiršanai 

S. Pētersone, U. Katlaps 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai noteiktu atbalstāmo studiju programmu speciālistu 

sarakstu prioritārā secībā Talsu novada pašvaldības stipendijas piešķiršanai. 

 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. Lēmumprojekts sagatavots par atbalstāmām 

studiju programmām, izglītības un pedagoģijas jomas speciālistiem. Lūdz atbalstīt lēmuma 

projekta virzīšanu apstiprināšanai domes sēdē.  



 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Priekšlikumu, viedokļu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstāmajām studiju specialitātēm stipendiju piešķiršanai” 

 

 

5.§ 

Par ielu tirdzniecību 2022. gada Talsu pilsētas svētku pasākumos 

S. Pētersone, D. Obodovska, D. Karols, E. Zelderis, A. Lagzdiņš, J. Kļava 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai noteiktu īslaicīgas ielu tirdzniecības vietas Talsu 

pilsētas svētku ietvaros 2022. gada 1. jūlijā, pasākumā “Nakts pastaiga “Romantiska nakts 

pastaiga Sentalsos”” laikā, no plkst. 22.00 līdz plkst. 01.00, un 2022. gada 2. jūlijā, pasākumos 

“Tirgus” un “Piedzīvojumu pļava” laikā, no plkst. 9.00 līdz plkst. 15.00. 

 

D. Obodovska ziņo par lēmuma projektu. No 01.07.2022. – 03.07.2022. plānots svinēt 

Talsu pilsētas svētkus. Nolūkā nodrošināt pilsētas svētku programmu, tiek piesaistīti arī 

tirgotāji. Ir sagatavots lēmuma projekts, pielikumā lēmuma projektam ir tirdzniecības vietu 

shematiskā karte. Piektdien ielu tirdzniecība notiks Ūdens ielā un Kārļa Mīlenbaha ielā. 

Sestdien ielu tirdzniecība notiks Ezera ielā, Skeitparka teritorijā. Lūgums atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu virzīšanai apstiprināšanai domes sēdē. 

 

Notiek diskusija. 

D. Karols jautā, vai uzņēmēji, mājražotāji ir interesējušies par iespējamo ielu 

tirdzniecību Talsu pilsētas svētku laikā? 

D. Obodovska atbild, ka interese no tirgotāju puses vienmēr ir bijusi liela, arī šajā reizē 

interese ir. Optimāli tirdzniecības vietas var nodrošināt ap 200 tirgotājiem. 

E. Zelderis jautā, cik tālu paredzētas tirdzniecības vietas Ezera ielā, vai līdz Talsu 

tirgum? Ir izsludināts iepirkums par Talsu tirgus pārbūvi. Ņemot vērā, ka pasākums notiks pēc 

pusotra mēneša, iespējams tiek uzsākti būvdarbi. Vai tas ir ņemts vērā? 

D. Obodovska atbild, ka tirdzniecības vietas ieplānotas Ezera ielā līdz Talsu tirgum, 

līdz bijušajai Patērētāju biedrības ēkai, būvniecības objekts būs norobežots, vienīgi jādomā par 

transporta plūsmu, kā nokļūs tirgotāji. 

A. Lagzdiņš informē, ka izsludinātajā iepirkumā “Talsu tirgus ēkas atjaunošana Ezera 

ielā 7, Talsos, Talsu novadā” pretendenti iesnieguši iesniegumus, jāsagatavo atbildes, lūgts 



iepirkumu pagarināta par vienu nedēļu. Lēmuma pieņemšana pārceļas, līdz ar to būvniecības 

darbi iespējams nebūs uzsākti. 

J. Kļava jautā, cik Talsu pilsētas svētku organizēšanai ir ieplānoti un apstiprināti 

finanšu līdzekļi? Vai vasarā tiek plānots Dižmāras tirgus? Kāds ir Jūsu vērtējums par šo 

pasākumu, kāda ir paliekošā vērtība no Talsu pilsētas svētku pasākuma? 

D. Obodovska atbild, ka Talsu pilsētas svētku pasākuma budžets ir 60 000,00 eiro. 

Dižmāras gadatirgus šogad tiks organizēts 13.08.2022. Runājot par pasākuma pievienoto 

vērtību, norāda, ka vienmēr, organizējot pasākumus, ir domāts par pasākuma jēgu, par 

lokālpatriotisma veidošanu. Pasākums notiks trīs dienas, dažādās pilsētas vietās, izceļot pilsētas 

skaistākās un vēsturiskākās vietas. Piektdienas pastaiga tiek izstaigāta pa senajiem Talsiem, pa 

vecpilsētu. Šogad sestdienas pasākumi notiks kopā ar FIA Eiropas rallija čempionāta posma 

“Rally Liepāja” organizēšanu, notiek sadarbība. Šajos pilsētas svētkos tiks īstenots otrais 

projekts “Mēs esam Talsi”. Iedvesmas stāsti, kur dažādu jomu populāri talsinieki dalās savā 

pieredzē un iedvesmo citus. Šogad iedvesmas stāstos piekrituši piedalīties Dailes teātra aktieris 

Juris Bartkevičs, sportists Roberts Akmens, dažādi uzņēmēji. Ja ir interese, Talsu pilsētas 

svētku programmu ir iespējams prezentēt domes sēdē. 

J. Kļava norāda, ka būtu vērts iepazīties ar prezentāciju. Kā Jūs pati vērtējat, vai šādus 

divus lielus pasākumus – Talsu pilsētas svētki un Dižmāras gadatirgus, salīdzinoši īsā laika 

periodā, ar salīdzinoši lielu finansējumu, vajadzēja organizēt? Priekšlikums, ka vienu gadu ir 

viens no pasākumiem, otrā gadā ir otrs pasākums. 

D. Obodovska norāda, ka katras pilsētas lepnums un gods ir pilsētas svētki. Dižmāras 

gadatirgus ir cita formāta pasākums, kurš neprasa lielus finansiālos ieguldījumus, pasākumam 

ieplānoti 3 000,00 eiro. Iepriekšējā gadā Covid-19 ierobežojumu dēļ nebija skatuves un 

programmas visas dienas garumā. Tika atrasts risinājums, tirgus vietas izcelt ar dažiem tēliem 

un fona mūziku. Tas patika gan tirgotājiem, gan apmeklētājiem, tādā veidā tiks organizēts 

pasākums arī šajā gadā. Runājot par atgriezenisko saiti, dalībnieki ir gan pilsētas uzņēmēji, gan 

iedzīvotāji. Pasākumi nepārklājas, pasākumiem būtu jābūt vēl vairāk, jo mūsu pilsēta neizceļas 

vasaras sezonā ar pasākumu klāstu. Par maz tiek strādāts uz kultūrtūrismu, aicinot cilvēkus 

braukt uz mūsu pilsētu un baudīt caur svētkiem. Tāpēc Talsu pilsētas svētki ir nepieciešami un 

Dižmāras gadatirgus ir nepieciešams, jo tā ir 200 gadus sena tradīcija. Kultūra balstās uz 

tradīcijām, jāstrādā tā, lai radītu kaut ko jaunu, un attīstītu kultūrtūrismu Talsu pilsētā. 

E. Zelderis piekrīt priekšlikumam, ka uz domes sēdi deputāti tiek iepazīstināti ar Talsu 

pilsētas svētku prezentāciju. 

D. Obodovska atzīst, ka ar lielāko prieku iepazīstinās ar prezentāciju. 

E. Zelderis iebilst par lēmumprojekta 2. punktu, kurā rakstīts [Uzdot Talsu novada 

pašvaldības iestādei Talsu Tautas nams izstrādāt noteikumus …līdz 2022. gada 20. maijam]. 

D. Obodovska informē, ka noteikumi ir izstrādāti, tiks iesniegti izpilddirektorei 

apstiprināšanai šodien, rīt. 

E. Zelderis vērš uzmanību, ka domes sēde notiks nākamajā nedēļā, lēmuma projektā 

nav atbilstošs datums, lēmums nav pieņemts. Punkts ir jāizslēdz no lēmumprojekta, vai jāgroza. 

S. Pētersone jautā, vai var uzskatīt par tehnisku labojumu? Noteikumi ir sagatavoti, 

2. punktu labot [līdz 2022. gada 27. maijam]. 

E. Zelderis piekrīt, ka veicami precizējumi. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 



S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par ielu 

tirdzniecību 2022. gada Talsu pilsētas svētku pasākumos” ar 

labojumiem 

 

 

6.§ 

Par Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” transporta vienību 

pakalpojumu maksas noteikšanu 

S. Pētersone, K. Volanskis, I. Norenberga, D. Karols, J. Kļava, E. Zelderis, 

A. Stūrmanis, L. Pīlēģis 

 

Sagatavots lēmuma projekts par Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāts 

“Lauciene” transporta vienību pakalpojumu maksas noteikšanu. 

 

K. Volanskis ziņo par lēmuma projektu. Informē par transporta vienībām, kuras ir 

pansionāts “Lauciene” valdījumā. Ir izstrādāti maksas transporta pakalpojuma izcenojumi. 

Pansionāta “Lauciene” valdījumā ir specializētais transportlīdzeklis VW Crafter un 

traktortehnika MTZ – 82. Informē, ka transporta pakalpojumus plānots sniegt ar VW Crafter 

personām, kuras kļūst par pansionāts “Lauciene” klientiem un trešajām personām. Ar traktoru 

MTZ-82 transporta pakalpojumus plānots sniegt trešajām personām. 

 

Notiek diskusija. 

I. Norenberga jautā par pansionāta “Lauciene” izvērtējumu, kad to plānots prezentēt 

deputātiem? 

D. Karols informē, ka jautājums ir pārrunāts ar izpildvaru, jūnija komiteju sēdēs tiks 

sniegta informācija. 

I. Norenberga informē, ka izteikusi priekšlikumu par pansionāta “Lauciene” klātienes 

apmeklējumu. Informējusi visus deputātus. Jautā par pansionāta pārvietošanu uz bijušo Virbu 

pamatskolu. Vai jautājums ir pārrunāts? 

S. Pētersone informē, ka jautājums nav pārrunāts. Pansionāta direktors ir gatavs 

uzņemt deputātus. Jautājums, vai apmeklē pansionātu visi vienā reizē, kopīgi jāvienojas. Jautā, 

vai pansionāta direktoram būtu apgrūtinoši, ja deputāti pieteiktos grupās apmeklēt pansionātu? 

K. Volanskis informē, ka ir gatavs deputātus uzņemt jebkurā laikā. Sākot strādāt par 

pansionāta direktoru, izteicis aicinājumu deputātiem apmeklēt pansionātu. Kuri vēlējās, 

pansionātu apmeklēja. 

I. Norenberga norāda, ka neredz iemeslu, kāpēc deputāti būtu jādala grupās, jo 

deputātu skaits nav tik liels, lai tas būtu neiespējami. Arī agrāk bijusi tikšanās pansionātā 



“Lauciene”, kad tika apstiprināts izcenojums uzturēšanās maksām. Visi deputāti sanāk zālē, 

iepazīstas klātienē ar infrastruktūru. Visi, kuriem ir interese un vēlēšanās to darīt. 

J. Kļava norāda Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītājai A.Veckāganei, ka parasti 

pamatizcenojumu nosaka bez PVN. Kā tiks galā ar izdevumiem un izmaksām pie nosacījuma, 

ka cilvēks ir jāved divus kilometrus? Vai nebija jāpadomā par “iekāpšanas” maksu? Ja guļošs 

cilvēks, vajadzēs vēl kādu darbinieku, vai ir paredzēts, ka tie būs finansiāli zaudējumi? 

K. Volanskis informē, ka lēmumprojekta pielikumos ir aprēķini gan ar PVN, gan bez 

PVN, lēmumprojektā ir kopīgā summa. 

J. Kļava norāda, ka lēmuma projektu un pielikumus ir redzējusi, bet parasti lēmuma 

projektos izcenojums ir bez PVN. 

K. Volanskis apliecina, ka veiks labojumu lēmuma projektā. Attiecībā par potenciālā 

klienta nogādāšanu uz pansionātu, visas izmaksas, kas attiecas uz darbiniekiem un tehniku ir 

iekļautas ikdienas uzturēšanās maksā. Cena, kas tiek noteikta par katru nobraukto kilometru, ir 

tehniskās izmaksas, veicot papildu kilometrus, braucot pakaļ, un nogādājot šos cilvēkus 

pansionātā. Automobiļa vadītājs ir labi apmācīts, var apkalpot klientu viens pats, jo 

autotransports ir ar speciālu aprīkojumu. Parasti potenciālos klientus pavada kāds no 

tuviniekiem. 

S. Pētersone jautā, vai būtu gatavi apdomāt līdz domes sēdei, kā būtu, ja ir salīdzinoši 

nelieli attālumi, piemēram, no kādas tuvējās mājas jāatved klients uz pansionātu. Vai domāts 

meklēt risinājumu, nosakot stundas maksu, vai “iekāpšanas” maksu? 

J. Kļava piebilst, ka, ja ir jāgaida stunda vai divas, tad jāparedz arī “gaidīšanas” maksa. 

K. Volanskis informē, ka, nosakot izcenojumu, maksimāli domāts par potenciālo 

klientu, nodrošinot atbalstu, rūpi par viņu. Attiecībā uz mazajiem kilometriem, izmaksas rodas 

gan degvielas ziņā, gan automašīnas nolietojuma ziņā tikai no nobrauktajiem kilometriem. 

E. Zelderis jautā, vai lēmuma projekts ir izstrādāts kontekstā ar pansionāta “Lauciene” 

izvērtējumu, vai tas ņemts vērā? 

K. Volanskis atbild, ka lēmuma projekts nekādā veidā nesasaucas ar izvērtējumu par 

pansionāta “Lauciene” atrašanās vietu. 

E. Zelderis norāda, ka ir izvērtējums, bet nekas būtisks nav dzirdēts, nav noprezentēts. 

Vienalga tiek virzīti jautājumi uz priekšu. Jautājums par pansionāta atrašanās vietu, iespējams, 

klientu skaita samazināšanu, scenāriji vairāki, vai šis pakalpojums vispār būs vajadzīgs. Vai 

automašīnas visas būs vajadzīgas, vai puse no kopējā skaita? Norāda, ka pansionātu “Lauciene” 

lielākais vairums deputātu ir apmeklējuši, ir priekšstats, bet vēlētos apmeklēt Virbu pamatskolu. 

S. Pētersone lūdz deputātiem dot ziņu par laikiem, kad apmeklēt pansionātu 

“Lauciene” un Virbu pamatskolu. 

L. Pīlēģis jautā, kādus pakalpojumus sniedz traktortehnika? Kādus darbus veic ārpus 

darbiem kas saistīti ar pansionātu? 

K. Volanskis atbild, ka vienīgais ārpakalpojums, ko veic ar traktoru ir kurināmā 

materiāla piešķūrēšana katlumājai. Pansionāts savām vajadzībām ar traktoru nodrošina sniega 

šķūrēšanu ziemā, lai attīrītu visus iestādes pievedceļus no sniega.  

L. Pīlēģis, vai pakalpojums tiek sniegts SIA “Talsu namsaimnieks”? Cik intensīvs ir 

šis darbs, cik bieži jāveic kurināmā piešķūrēšana? 

K. Volanskis atbild, ka mēnesi vidēji piecas līdz sešas motorstundas. 

L. Pīlēģis jautā, vai ir salīdzinātas izmaksas, ja sniega šķūrēšana tiek nodrošināta 

piesaistot ārpakalpojumu, cik tas izmaksā gadā? 

 



K. Volanskis atbild, ka izmaksas ir zemas, jo traktora apdrošināšana ir desmit eiro, 

tehniskā apskate ir divdesmit pieci eiro, uzturēšanas izmaksas traktoram ir minimālas. Traktoru 

apkalpo esošais automobiļa vadītājs, papildu piemaksas par darbu netiek maksātas. Papildus 

gadā tērē septiņdesmit līdz astoņdesmit eiro hidraulisko eļļu papildināšanai. 

A. Stūrmanis par specializētā autotransporta pakalpojumu, kas vēl veic šāda veida 

pakalpojumus? Vai pakalpojumu cena ir līdzīga kā konkurējošiem pakalpojuma sniedzējiem? 

Vai cena ir konkurētspējīga? 

S. Pētersone atbild, ka ir uzklausīts Talsu novada Sociālais dienests, kuram dažkārt 

nepieciešami šāda veida transporta pakalpojumi. Rēķinos, kuri tiek saņemti, cena ir ap vienu 

eiro par kilometru. Cena ir konkurētspējīga, cena nav zem eiro, santīmu atšķirības iespējams ir, 

bet atšķirības ir ļoti nebūtiskas. 

A. Stūrmanis norāda, ka katrs cents ir nozīmīgs. 

S. Pētersone piebilsts, ka jāņem vērā arī citi aspekti. Pansionāta rīcībā ir salīdzinoši 

jauna transporta vienība, kas ir pilnība aprīkota gan gulošajiem klientiem, gan cilvēkiem ar 

pārvietošanās grūtām. Līdz domes sēdei ir iespējams precizēt cenu, kādas ir centu atšķirības. 

Bet apstiprinot cenu jārēķinās ar mūsu izmaksām. 

K. Volanskis piebilst, ka iepriekš nav bijusi iespēja nodrošināt pakalpojumu, ka 

potenciālais klients tiek atvests uz pansionātu. Tāda vajadzība reizēm ir, līdz ar to nepieciešams 

noteikt pakalpojuma izmaksas. 

J. Kļava norāda uz izcenojuma degvielas pozīciju, izsaka viedokli, ka iekļauts PVN, 

parasti aprēķinos PVN neiekļauj. Lūgums paskatīties. 

K. Volanskis atbild, ka, veicot aprēķinus, tika ņemti vērā iztērētie līdzekļi par degvielu 

un nobraukto kilometru skaits. 

E. Zelderis, kurās komitejās skatīs par pansionātu? 

S. Pētersone informē, ka Izglītības, sociālo un veselības jautājumu komitejā, 

iespējams, arī Tautsaimniecības komitejā. 

E. Zelderis piebilst, ka, komitejās skatot, viena daļa deputātu jautājumu dzird 

vairākkārtīgi. Informācija vispārīga, iespējams skatīt domes sēdē. 

S. Pētersone jautā, vai jūnija domes sēdē? Priekšlikums, ja jautājums tiek virzīts uz 

domes sēdi, tad kā lēmuma projekts. 

E. Zelderis izsaka savu viedokli par jautājuma skatīšanu domes sēdē. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Juzefa Kļava) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” 



transporta vienību pakalpojumu maksas noteikšanu” ar 

labojumiem 

 

 

7.§ 

Par ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes pamatskolā 

S. Pētersone, S. Šveiduka, G. Sebris 

 

Sagatavots lēmuma projekts par ēdināšanas pakalpojumu maksas noteikšanu 

Laucienes pamatskolā. 

 

S. Šveiduka ziņo par lēmuma projektu. Plānots nodrošināt ēdināšanas pakalpojumus 

Laucienes pamatskolā 2022. gada vasaras nometņu dalībniekiem. Plānots, ka vienas ēdienreizes 

brokastis izmaksās vienu eiro un 51 centu, pusdienas izmaksās divus eiro un 77 centus, launags 

izmaksās vienu eiro un 33 centus, vakariņas izmaksās trīs eiro un 2 centus, vēlās vakariņas 

izmaksās vienu eiro un 12 centus. 

 

Notiek diskusija. 

K. Sebris jautā, cikos ir vēlās vakariņas? 

S. Šveiduka atbild, ka vakarā plkst. 19.00. 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

ēdināšanas pakalpojuma maksas noteikšanu Laucienes 

pamatskolā” 

 

 

8.§ 

Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajās vieglatlētikas sacensībās 

S. Pētersone, A. Veckāgane 

 

Sagatavots lēmuma projekts par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajās 

vieglatlētikas sacensībās. 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Saņemts Rojas Sporta skolas iesniegums ar 

lūgumu noteikt dalības maksu atklātajās vieglatlētikas sacensībās, kas notiks Rojā 2022. gada 



15. jūnijā. Dalības maksa četri eiro. Atbrīvot Talsu novada sporta skolas un Rojas Sporta skolas 

audzēkņus no dalības maksas.  

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajās 

vieglatlētikas sacensībās” 

 

 

9.§ 

Par Mērsraga vidusskolas nomas maksām 

S. Pētersone, A. Veckāgane 

 

Sagatavots lēmuma projekts par Mērsraga vidusskolas nomas maksām. 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Saņemts Mērsraga vidusskolas iesniegums 

ar lūgumu noteikt Mērsraga vidusskolas telpas ar gultām nomas maksu, telpas ar gultām un 

gultas veļas nomas maksu, telts vietas nomas maksu un ēdamzāles nomas maksu diennakts 

nometņu organizēšanai. Informē, ka līdz domes sēdei nomas maksas tiks precizētas, izslēdzot 

PVN. 

Nosakot telpas ar gultām nomas maksu – 5,57 eiro bez PVN, telpas ar gultām un gultas 

veļu nomas maksu – 6,68 eiro bez PVN, telts vietas nomas maksu – 1,97 eiro bez PVN un 

ēdamzāles nomas maksu – 2,11 eiro par vienu stundu bez PVN diennakts nometņu 

organizēšanai. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Mērsraga vidusskolas nomas maksām” ar labojumiem 

 

 

10.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes vides 

degradācijas mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā” 

S. Pētersone, A. Veckāgane, E. Zelderis  

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai ņemtu aizņēmumu Valsts kasē 72 565,37 EUR 

apmērā projekta Nr.21-08-FL06-F043.0206-000004 “Piekrastes vides degradācijas 

mazināšanas pasākumi Mērsraga novadā” īstenošanai uz 5 gadiem, aizņēmumu izņemot vidējā 

termiņā, gada aizdevuma procentu likme tiks noteikta, noslēdzot vienošanos ar Valsts kasi. 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Projekta mērķis ir nodrošināt piekrastes 

ainavas degradācijas samazināšanu un labas vides kvalitātes saglabāšanu, uzlabojot ceļu 

infrastruktūru Mērsraga novadā. Talsu novada pašvaldība īsteno projektu saskaņā ar Lauku 

atbalsta dienesta Ziemeļkurzemes reģionālās lauksaimniecības pārvaldes 2021. gada 16. jūlija 

lēmumu par projekta iesnieguma apstiprināšanu. Projekta rezultātā plānots uzlabot pašvaldības 

ceļu infrastruktūru. Informē par projekta izmaksām. Projekta īstenošanai nepieciešams ņemt 

aizņēmumu Valsts kasē 72 565,37 eiro apmērā uz pieciem gadiem. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

E. Zelderis jautā, vai attiecas uz ceļa posmu no tilta līdz Ozola ielai? 

A. Veckāgane apstiprina, ka jā. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL06-F043.0206-

000004 “Piekrastes vides degradācijas mazināšanas 

pasākumi Mērsraga novadā”” ar labojumiem 



 

 

E. Zelderis lūdz līdz domes sēdei iezīmēt, kurš ceļa posms tiks sakārtots, pievienot 

materiāliem. 

A. Veckāgane apstiprina, ka tiks sagatavots. 

 

 

11.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL04-F043.0205-000005 “Pašvaldības 

autoceļa posma pārbūve labākai piekļuvei jūrai” 

S. Pētersone, A. Veckāgane, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Stūrmanis, E. Zelderis, L. Pīlēģis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai ņemtu aizņēmumu Valsts kasē 50 770,17 eiro apmērā 

projekta Nr. 21-08-FL04-F043.0205-000005 “Pašvaldības autoceļa posma pārbūve labākai 

piekļuvei jūrai” īstenošanai uz 5 gadiem, aizņēmumu izņemot vidējā termiņā, gada aizdevuma 

procentu likme tiks noteikta, noslēdzot vienošanos ar Valsts kasi. 

 

A. Veckāgane informē par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldība īsteno projektu 

saskaņā ar Lauku atbalsta dienesta Ziemeļkurzemes reģionālās lauksaimniecības pārvaldes 

2021. gada 29. jūlija lēmumu par projekta iesnieguma apstiprināšanu. Projekta mērķis ir Talsu 

novada pašvaldības grants ceļa posma “Tautas nams – Jūrskola – Zembahi” 1,23 km garā posmā 

sakārtošana un stāvlaukuma izveide, nodrošinot labāku piekļuvi jūrai. Informē par projekta 

ietvaros veicamajiem pasākumiem – Mazirbes ciemā tiks iztīrīti grāvji, veiktas brauktuves 

profilēšana, sakārtotas nobrauktuves, izbūvēta konstruktīvā kārta, nostiprinātas nogāzes un 

veikti citi labiekārtošanas darbi. 

Informē par projekta izmaksām. Projekta īstenošanai nepieciešams ņemt aizņēmumu 

Valsts kasē 50 770,17 eiro apmērā uz 5 gadiem. Lūgums atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

J. Kļava norāda, ka lēmuma projekta otrā rindkopā ir neprecīzs formulējums [Talsu 

pagasta pašvaldības]. 

A. Veckāgane piekrīt, ka veicams labojums [Talsu novada pašvaldības]. 

G. Bērziņš norāda, ka lūgums uz domes sēdi kartē iezīmēt precīzi, kas kurā vietā tiks 

darīts. Ja tiek risināts jautājums par stāvlaukuma attīstīšanu, paralēli ir jādomā par atkritumu 

savākšanas jautājumu. Esošā stāvvietā ir koka mājiņa, kura ir ne visai estētiskā stāvoklī. Uz 

domes sēdi lūdz sagatavot informācija, kā dome saredz attīstību reģionā. 

A. Veckāgane piebilst, ka Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļa sagatavos, 

shēma ir, bet par koka mājiņu nezinās komentēt. Iespējams jālūdz Kolkas pagasta 

pārvaldniekam, lai sagatavo informāciju. 

A. Stūrmanis norāda, ka lēmuma projekta 2. punktā noteikts [garantēt aizņēmuma 

atmaksu ar Talsu novada pašvaldības budžetu]. Jautā, kurā Talsu novada pašvaldības budžeta 

sadaļā iekļauts? 

A. Veckāgane informē, ka tiks izveidota jauna struktūra konkrētajam projektam, tajā 

arī tiks iekļauts. Šim projektam ir plānots, tikai būs lielāka summa. 

S. Pētersone informē, ka katrs aizņēmums tiek uzskaitīts atsevišķi, katram aizņēmums 

tiek plānots atsevišķā budžetā. 



E. Zelderis norāda, ka līdzīgi kā Mērsragā arī lūdz iezīmēt kartē, lai redzami veicamie 

pasākumi, plāns. Lūgums darīt arī to turpmāk, pievienot materiālus, vai parādīt dabā, piemēram, 

Google Maps, lai ir priekšstats, kur atrodas. Tehniski tas ir iespējams. 

L. Pīlēģis norāda, ka ir runājis par šo jau vairākus gadus, jo kad tiek lemts par kādu 

pašvaldības teritoriju vai objektu ir jābūt uzskates materiāliem. Iepriekš tika norādīts, ka jābūt 

shēmai, kurā iezīmētas tirdzniecības vietas. Šodien bija labs piemērs, ka, runājot par 

tirdzniecības vietām Dižmāras gadatirgū, ir pievienota shēma, kurā iezīmētas tirdzniecības 

vietas, pievienota shēma. 

E. Zelderis izsaka priekšlikumu, ka domes priekšsēdētājai vai pašvaldības 

izpilddirektorei ir jāizdod rīkojums, kurā ir noteiktas vadlīnijas par papildu materiāliem, kuri 

pievienojami domes lēmumu projektiem. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 21-08-FL04-F043.0205-

000005 “Pašvaldības autoceļa posma pārbūve labākai 

piekļuvei jūrai”” ar labojumiem 

 

 

12.§ 

Par nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Jaunā iela 1A, Valdemārpils, 

Talsu novadā 

S. Pētersone, A. Veckāgane 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai noteiktu nekustamā īpašuma Jaunā ielā 1A, 

Valdemārpilī, Talsu novadā, īslaicīgas nomas maksu par stundu 1,40 eiro, ar pievienotās 

vērtības nodokli par 1 m2. 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Nekustamā īpašuma Jaunā iela 1A, 

Valdemārpils, Talsu novads, īpašuma tiesības nostiprinātas uz Talsu novada pašvaldības vārda. 

Informē, ka tiks precizēts izcenojums, bez PVN. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu, nosakot 

īslaicīgas nomas maksu par vienu stundu 1,16 eiro bez PVN par 1m2, iepriekš minētajā adresē, 

pirmsskolas izglītības iestādē “Saulstariņš”. 

 

Jautājumu par lēmuma projektu nav. 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 



S. Pētersone aicina deputātus balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nomas maksas noteikšanu nekustamajam īpašumam Jaunā 

iela 1A, Valdemārpils, Talsu novadā” ar labojumiem 

 

 

13.§ 

Par biedrības “For Better” dāvinājuma pieņemšanu 

S. Pētersone, A. Veckāgane, J. Skujeniece, I. Norenberga, E. Zelderis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai pieņemtu dāvinājumu no biedrības “For Better” 

velotrasi “BTA Velozinis”, tās konstrukciju transportēšanas un uzstādīšanas izmaksas, Talsu 

novada iedzīvotāju vajadzībām par kopējo summu 7 886,00 eiro. 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldībā saņemts biedrības 

“For Better” 2022. gada 19. aprīļa iesniegums par biedrības “For Better” dāvinājuma 

(ziedojuma) sniegšanu. Dāvinājuma objekts ir velotrase “BTA Velozonis”, kā arī velotrases 

konstrukcijas transportēšanas izmaksas, un uzstādīšanas izmaksas. Lūdz atbalstīt lēmuma 

projektu. 

 

Notiek diskusija. 

E. Zelderis norāda, ka lēmuma projektam nav pievienots iesniegums. 

A. Veckāgane lūdz parādīt iesniegumam pievienoto prezentāciju. Lūdz dot vārdu 

J. Skujeniecei, kas izstāstīs, kur atradīsies objekts un kas paredzēts. 

J. Skujeniece informē, ka dāvinājums tapis pēc iesniedzēju ierosinājuma. Katru gadu 

biedrība kādā no pašvaldībām izbūvē šādas velotrases. Šādas trases ietvaros iespēja izglītot 

bērnus, mācot ievērot drošības nosacījumus. Velotrasi iespējams papildināt ar aprīkojumu, bet 

tad tas būs par pašvaldības finanšu līdzekļiem. Trasi iespējams papildināt ar satiksmes zīmēm, 

ar trases vizuālo marķējumu. Trasi var izbūvēt gan uz grants seguma, gan asfalta seguma. 

Pārrunājot iespējamo atrašanās vietu ar novada sporta pārstāvjiem un skeitparka pārstāvjiem, ir 

vienošanas, ka velotrase varētu atrasties pie skeitparka, uz asfaltētās teritorijas. Visi šķēršļi 

sastāv no koka un metāla rāmja. Metāls tiek cinkots, koka virsmas ir no lapegles dēļiem. Visu 

iekārtu drošība ir saskaņota, sertificēta. Plānots rīkot atklāšanas pasākumu. Ir iespēja attīstīt 

velotrasi pēc pašvaldības iespējam. 

I. Norenberga lūdz precizēt, ja pašvaldība vēlas kaut ko pievienot velotrasei, vai ir tāda 

iespēja. 

J. Skujeniece informē, ka ir bijusi diskusija. Šobrīd dāvinājuma ietvaros būs satiksmes 

trase, iekārtas. Papildus var lemt par ceļa zīmju iegādi un papildus iekārtu iegādi. Šī projekta 

ievaros ir iespējams. 



E. Zelderis jautā, kas ir šī biedrība, ar ko viņi nodarbojas? 

J. Skujeniece informē, ka apvienojušās vairākas organizācijas, uzņēmums, kurš ražo, 

un BTA, biedrība šāda veida kustību ir attīstījusi vairāku gadu garumā.  

E. Zelderis jautā, kāds ir mērķis, vai tie ir ražotāji, un cik ilgi viņi to dara? 

J. Skujeniece atbild, ka uz domes sēdi tiks sagatavota precizēta informācija. Projektu 

plānots īstenot astoņās pašvaldībās.  

E. Zelderis norāda, ka mērķis ir cēls, bet biedrībai tās ir izmaksas. Dzirdot to, ka būs 

iespēja papildus iegādāties iekārtas, jautājums, vai dāvinājums ir ar nosacījumiem? Lūdz 

uzzināt citu pašvaldību pieredzi. Dāvinājums ir vērtīgs ieguvums iedzīvotājiem. Tomēr lūgums 

noskaidrot, kāda ir trases kvalitāte, un vai citas pašvaldības trasi papildinājušas ar iekārtām? 

Jāņem vērā, ka uzturēšana arī būs pašvaldībai jānodrošina. Jānoskaidro, vai līgumā nav 

paredzēts, ka remonta un citus darbus, kas saistīti ar trases uzturēšanu var veikt tikai trases 

dāvinātājs. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

biedrības “For Better” dāvinājuma pieņemšanu” 

 

 

14.§ 

Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžeta izpildes un konsolidētā gada pārskata 

apstiprināšanu 

S. Pētersone, A. Veckāgane, A. Stūrmanis 

 

Sagatavots lēmuma projekts par Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžeta izpildes 

un konsolidēto gada pārskata apstiprināšanu. 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka Talsu novada pašvaldība 

iesniegusi Valsts kasē 2021. gada budžeta izpildes un konsolidētā gada pārskatu.  Par gada 

pārskatu ziņojumā aizrādījumi nav izteikti, nepilnības tika novērstas gada pārskata 

sagatavošanas laikā.  

 

Notiek diskusija. 

A. Stūrmanis lūdz uz domes sēdi sagatavot – kāds bijis paredzētais plāns.  

S. Pētersone precizē, ka iespējams domāts sākotnēji apstiprinātais plāns. 

A. Veckāgane  norāda, ka sagatavos informatīvu tabulu, neiekļaujot lēmuma projektā. 

Plkst. 10.58 iziet D. Karols. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Talsu novada pašvaldības 2021. gada budžeta izpildes un 

konsolidētā gada pārskata apstiprināšanu” ar labojumiem 

 

 

15.§ 

Par siltumtrases izbūvi uz Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādi “Saulstariņš” 

S. Pētersone, A. Lagzdiņš, L. Pīlēģis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai piešķirtu finansējumu siltumtrases izbūvei Jaunā ielā 

1, Valdemārpilī, Talsu novadā, Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādei “Saulstariņš”, 

nepārsniedzot 93 205,68 eiro. 

 

A. Lagzdiņš ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka ir izstrādāta tehniskā 

dokumentācija inženierbūvei “Siltumtrase” Jaunā ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, 

pamatojoties uz Talsu novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumu Nr.47 “Par Valdemārpils 

pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” pieslēgumu centrālai siltumapgādes sistēmai ar 

mūsdienīgu, ilgtspējīga risinājumu siltā ūdens nodrošināšanai vasaras mēnešos”. 2022. gada 

12. aprīlī ir noslēdzies iepirkums “Siltumtrašu izbūve Jaunā ielā 1A un Lielā ielā 28, 

Valdemārpilī, Talsu novadā”. Informē par finansējumu. Līdz domes sēdei būs noslēgusies cenu 

aptauja, finansējuma summa tiks precizēta.  

Plkst. 11.20 iziet E. Zelderis. 

L. Pīlēģis lūdz sagatavot shēmu uz domes sēdi, kur siltumtrase ir šobrīd un kur 

siltumtrase būs  pēc būvniecības darbiem. Jautā, vai jaunā trase šķērso kādu privātīpašumu?  

A. Lagzdiņš informē, ka jaunā pieslēguma trase, kas ir paredzēta būvprojektā, šķērso 

trīs privātīpašumus.  

L. Pīlēģis jautā, kā tika slēgta vienošanās ar īpašniekiem? Vai ir situācija, ka 

īpašniekiem solīts kaut ko ierīkot? 

A. Lagzdiņš norāda, ka šāda informācija viņam nav pieejama. Iedzīvotāju kopsapulču 

protokolos nekas tamlīdzīgs nav fiksēts. Pašvaldība apņemas atjaunot sākotnējā izskatā un 

veidolā tās vietas, kur siltumtrase šķērso privātīpašnieku teritoriju, veikt apzaļumošanas darbus 

un atjaunot segumus. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

siltumtrases izbūvi uz Valdemārpils pirmsskolas izglītības 

iestādi “Saulstariņš”” ar labojumiem 

 

 

16.§ 

Par Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas siltumtrases un apkures izbūves darbiem 

Lielā ielā 28, Valdemārpilī, Talsu novadā 

S. Pētersone, A. Lagzdiņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, I. Rūsa 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai piešķirtu finansējumu siltumtrases un apkures 

sistēmas izbūvei Lielā ielā 28, Valdemārpilī, Talsu novadā, Valdemārpils Mūzikas un mākslas 

skolai, nepārsniedzot 61 407,31 eiro. 

 

A. Lagzdiņš ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldībā 26.10.2021. saņemts 

Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas iesniegums ar lūgumu pievienot iestādi centralizētajai 

siltumapgādei. Līdz šim iestādē siltums tiek nodrošināts izmantojot lokālo krāsns apkures 

sistēmu, par kurināmo izmantojot malku. Informē par siltuma nodrošināšanas iespējām visās 

telpās. Sertificēts skursteņslauķis veicis objekta dūmvadu un apkures ierīču apsekošanu. Tika 

konstatēts, ka trīs apkures krāsnīm bojāta iekšējā odere, kā arī tika konstatēts bīstams dūmeņu 

bojājums bēniņu daļā. Bīstamības ir novērstas. Informē par iespējamiem ieguvumiem pēc 

būvniecības darbiem. 

Plkst.11.23 atgriežas E. Zelderis. 
I. Norenberga norāda, ka kopš 2018. vai 2019.gada tiek runāts par iespēju 

Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolu izvietot Raiņa ielā 14, Valdemārpilī, kur atrodas 

Valdemārpils pilsētas bibliotēka. Šeit jau šobrīd atrodas Valdemārpils Mūzikas un mākslas 

skolas Mākslas nodaļa. Tika vērtēts, nebija informācijas, vai nepieciešams izbūvēt liftu. Vai šī 

iespēja ir aktualizēta, vai nē? 

A. Lagzdiņš atbild, ka nē. Pēc informācijas, kas ir viņa rīcībā pārcelšana ir finansiāli 

dārga. Nevar nosaukt precīzas summas.  

I.  Norenberga lūdz sagatavot aprēķinus līdz domes sēdei. 

L. Pīlēģis izsaka šaubas, vai viss līdz galam ir izvērtēts. No ilgtermiņa attīstības 

plānošanas viedokļa, vai ieguldījums ilgtermiņā būs pašvaldībai izdevīgs un pārdomāts, jo tiek 

ieguldīti diezgan lieli finanšu līdzekļi. Iestādes vadītāja ir atzinusi, ka esošās telpas nav 

piemērotas mūzikas audzēkņu apmācībai. 

I. Rūsa informē, ka par pārcelšanos uz citām telpām nav pagaidām domāts. Norāda, ka 

visi resursi tika ieguldīti, lai veiktu dokumentu sagatavošanu, veiktu aprēķinus, nodrošinātu 

siltumtrases pieslēgšanu iestādei. Nepiekrīt, ka būtu paudusi viedokli, ka esošās telpas nav 

piemērotas. Vēlme ir atrasties savās telpā, kā atsevišķai iestādei. 

L. Pīlēģis jautā, vai tuvākajos gados ir ieplānoti finanšu līdzekļi ēkas sakārtošanai? 

I. Rūsa atbild, ka primārais ir nodrošināt iestādi ar siltumu, pēc tam var domāt par 

pārējām vajadzībām. Nākamais būs jumta nomaiņa.  



L. Pīlēģis uzskaita iespējamos ieguldījumus Lielā ielā 28 turpmākajā periodā. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Edgars Zelderis) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas siltumtrases un 

apkures izbūves darbiem Lielā ielā 28, Valdemārpilī, Talsu 

novadā" 

 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma Saules ielā 15, Stendē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

S. Pētersone, I. Jansone, E. Zelderis, L. Pīlēģis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai atsavinātu, piemērojot atsavināšanas veidu –

pārdošanu par brīvu cenu, Talsu novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Saules ielā 

15, Stendē, Talsu novadā, kadastra numurs 8815001074; lai noteiktu īpašuma cenu 38 650,00 

eiro, ka īpašums tiek atsavināts ar atlikto maksājumu līdz 5 gadiem, par atlikto maksājumu 

pircējs maksā sešus procentus gadā no vēl nesamaksātās pirkuma maksas daļas. 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Ierosinātājs ir fiziska persona, kura īrē viena 

dzīvokļa dzīvojamo māju. Dzīvojamā māja pašvaldības funkciju nodrošināšanai nav 

nepieciešama. Īpašums novērtēts 38 500,00 eiro. Ierosinājums īpašumu atsavināt par brīvu 

cenu, nerīkojot izsoli, pieskaitot novērtēšanas izmaksas. 

 

Notiek diskusija. 

E. Zelderis jautā par atmaksas termiņu, par izsoli. 

I. Jansone atbild, ka pieci gadi ir maksimālais termiņš, ko nosaka likums. Garāku 

atmaksas termiņu nevar likt, neskatoties uz to, ka atsavināšanas summa ir pietiekami augsta. 

Izsoli šajā gadījumā nerīko, jo pirmpirkuma tiesības ir īrniekam. 

E. Zelderis jautā, kā māja nonāca Talsu novada pašvaldības īpašumā? 

I. Jansone apliecina, ka līdz domes sēdei noskaidros. 

E. Zelderis jautā, kāds tiesiskais pamats īrniekiem ir īrēt šo māju? 

I. Jansone atbild, ka ir īres līgums ar pašvaldību no 1996. gada. 

E. Zelderis norāda uz situāciju Valdgales pagastā, ka īrniekam īres līgums slēgts sen, 

pēc noteikumiem neatbilst, dzīvokli nevar aizņemt, ir jāatbrīvo. Kur ir atšķirība uz pirmpirkuma 

tiesībām šajā gadījumā un minētajā? 

I. Jansone atbild, ka māja tikusi nodota īrē nevis kā palīdzības sniegšanai, bet pēc tā 

brīža spēkā esošiem normatīvajiem aktiem.  



E. Zelderis norāda uz to, ka sākotnēji arī Valdgales pagastā īres līgums ticis slēgt ne 

kā palīdzības sniegšanai, pēc tam pārslēgts, dzīvoklim cits statuss. 

I. Jansone piebilst, ka, iespējams, runa ir par vienu un to pašu gadījumu. Īres līgums 

slēgts kā ar pašvaldības darbinieku, pēc tam statuss zudis, īres līgumu slēdza pašvaldība. Laikā, 

kad īrnieks strādāja pašvaldības iestādē, tika mainīts dzīvokļa statuss. 

Notiek diskusija starp E. Zelderi un I. Jansoni par īres tiesību uzteikšanu Valdgales 

pagastā. 

E. Zelderis jautā, kāda ir atšķirība vienā gadījumā no otra, ja īres tiesības pastāv abos 

gadījumos?  

I. Jansone norāda, ka šajā gadījumā īres tiesības netika piešķirtas, kā palīdzības 

sniegšanai. 

E. Zelderis lūdz precizēt, kā tika piešķirti dienesta dzīvokļi, ja bija saistīts ar darba 

tiesiskajām attiecībām? Jautājums, kāda ir pieeja situācijai, vai īrniekiem ir pirmpirkuma 

tiesības, vai visos gadījos, un kas regulē atšķirību, kad ir pirmpirkuma tiesības un kad nav? 

I. Jansone piekrīt, ka paskatīsies normatīvos aktus, iedziļināsies situācijā, sniegs 

atbildi. Notiek speciālistu kopīgs darbs, tiks piesaistīts SIA “Talsu namsaimnieks”. Tiks 

izstrādāta kārtība, vai noteikts shēmās, kā notiek pašvaldības īpašuma atsavināšanas, izīrēšanas 

process, lai būtu konkrēts rīcības plāns konkrētā gadījumā. Ar šo dokumentu tiks iepazīstināti 

deputāti. 

L. Pīlēģis norāda uz likuma normām, kas regulēja dzīvokļu piešķiršanas kārtību, par 

izmaiņām. 

E. Zelderis jautā par atmaksas termiņu, kāpēc līdz pieciem gadiem?  

I. Jansone norāda, ka Publiskās personas mantas atsavināšanas likuma normās 

noteikts, ka nomaksas termiņš nedrīkst būt lielāks par pieciem gadiem. 

E. Zelderis jautā, kāpēc nelikt īsāku atmaksas termiņu? 

I. Jansone atbild, ka summa ir liela. 

L. Pīlēģis informē, ka Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

komisija vērtē, jo lielāka summa, jo tiek noteikts lielāks atmaksas termiņš. Maksimālais termiņš 

paplašina pretendentu loku. 

I. Jansone piebilst, ka jāizstrādā metodika, kuros gadījumos un kāds termiņš tiek 

noteikts, ņemot vērā atsavināšanas summu, iesniedzēja iespējas un citus apstākļus. 

E. Zelderis norāda, ka ir robeža starp jautājumu – nākt pretī iedzīvotājam un starp 

jautājumu – izdevīgāk pašvaldībai. Kur atrast kompromisu? Novērojums ir, ka tiek noteikti 

dažādi termiņi. 

I. Jansone piebilst, ka likumā nav konkrēti atrunāts. Pašvaldībai ir tiesības pašai 

izstrādāt noteikumus, kārtību. Tiks izteikti priekšlikumi. 

E. Zelderis norāda, ka pašvaldībai saimnieciski izdevīgāk ir saņemt visu samaksu 

uzreiz. Vai nav tā, ka, gaidot samaksu pilnā apmērā piecus gadus, pašvaldība nāk pretī vienam 

indivīdam, bet otram indivīdam nosaka mazāku termiņu atmaksai, kā tiek ievēroti demokrātijas 

principi? Vai ir bijis gadījums, ka nesamaksā arī piecos gados? 

I. Jansone apstiprina, ka tikko bijis tamlīdzīgs gadījums. Atmaksas termiņš bija 

noteikts viens gads, pircējs atsauca darījumu, un atteicās no īpašuma iegādes, bija gatavs 

samaksāt līgumsodu. Summa, iespējams, bija 14 000,00 eiro. Norāda, ka katrs gadījums ir 

individuāls. 

E. Zelderis jautā, cik gadījumos ir likumā noteiktais garais atmaksas termiņš un cik 

gadījumos ir nosacīti īsais termiņš? 



I. Jansone atbild, ka šāda statistika nav veidota. 

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma Saules ielā 15, Stendē, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai” 

 

 

18.§ 

Par nekustamā īpašuma Kārļa Mīlenbaha ielā 11, Talsos, Talsu novadā, atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu atsavināšanai Talsu novada pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu Kārļa Mīlenbaha ielā 11, Talsos, Talsu novadā, kadastra numurs 

88010130113, atsavināšanas veids – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, nosacītā 

cena 14 950,00 eiro, samaksas termiņš trīs gadi. 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Ierosinātājs par īpašuma atsavināšanu ir Talsu 

pilsētas pārvalde. Par īpašuma atsavināšanu jautājums ir skatīts Talsu novada pašvaldības 

mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas sēdē. Lēmuma pielikumā ir izsoles noteikumi. 

Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

 

Jautājumu par lēmuma projektu nav. 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma Kārļa Mīlenbaha ielā 11, Talsos, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu” 

 

 

19.§ 

Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa īpašumam Nr. 3, Kārļa 

Mīlenbaha ielā 15, Talsos 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai atzītu par nenotikušu dzīvokļa īpašuma Nr. 3, Kārļa 

Mīlenbaha ielā 15, Talsos, Talsu novadā, kadastra numurs 88019000875, pirmo izsoli un rīkotu 

atkārtotu izsoli, atsavināšanas veids – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, 

nosacītā cena 1 440,00 eiro, samaksas termiņš divi gadi. 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Samazināta pārdošanas cena par 20 %, atkārtota 

izsole. Lūdz apstiprināt sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem dzīvokļa 

īpašumam Nr. 3, Kārļa Mīlenbaha ielā 15, Talsos” 

 

 

 

20.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone  

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu atsavināšanai dzīvokļa īpašumu Nr. 3, 

“Dzirksteles”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 88709000196, atsavināšanas 

veids – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, nosacītā cena 1 700,00 eiro, samaksas 

termiņš viens gads. 

 



I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Dzīvokļa atsavināšanas ierosinātājs ir Laucienes 

pagasta pārvalde. Dzīvoklis nav nepieciešams pašvaldības funkciju nodrošināšanai. Lūdz 

atbalstīt lēmuma projektu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

21.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Pagastmāja”, Ģibuļos, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone. I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu atsavināšanai dzīvokļa īpašumu Nr. 3, 

“Pagastmāja”, Ģibuļos, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 88549000358, 

atsavināšanas veids – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, nosacītā cena 1 400,00 

EUR, samaksas termiņš viens gads. 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Nekustamā īpašuma atsavināšanas ierosinātājs ir 

Ģibuļu pagasta pārvalde. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav.  

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Pagastmāja”, Ģibuļos, Ģibuļu 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

22.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts par dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Dzirksteles”, Laucienes 

pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 88709000195, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Īpašuma atsavināšanas ierosinātājs ir Laucienes 

pagasta pārvalde. Īpašums ir novērtēts, nosacītā cena 2 000,00 eiro, samaksas termiņš viens 

gads, atsavināšanas veids – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. Lūdz lemt par 

lēmuma projektu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 
 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Dzirksteles”, Laucienes pagastā, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

23.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 10, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts par dzīvokļa īpašuma Nr. 10, “Nogāzes”, Lielvirbos, 

Abavas pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Nākamie pieci lēmuma projekti pēc būtības ir 

līdzīgi šim, jo visi īpašumi atrodas vienā mājā kā atsevišķi dzīvokļi. Īpašuma atsavināšanas 

ierosinātājs ir Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvalde. Par īpašuma atsavināšanu lēmusi 



Talsu novada pašvaldības iznomāšanas un atsavināšanas komisija. Īpašuma nosacītā cena 

noteikta 1 000,00 eiro. Atsavināšanas veids – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Samaksas termiņš trīs gadi no pirkuma līguma noslēgšanas dienas. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projekta nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 10, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

24.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 9, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts par dzīvokļa īpašuma Nr. 9 “Nogāzes”, Lielvirbos, 

Abavas pagastā, Talsu novadā, atsavināšanas un izsoles noteikumi. 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvalde ir 

ierosinājusi īpašumu atsavināt. Jautājums skatīts Talsu novada pašvaldības iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijas sēdē. Īpašuma nosacītā cena 1 000,00 eiro. Atsavināšanas veids – 

pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. Samaksas termiņš trīs gadi no pirkuma 

līguma noslēgšanas dienas. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 9, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

25.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu atsavināšanai dzīvokļu īpašumu Nr. 8, 

“Nogāzes, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā par nosacīto cenu 900,00 eiro, nosakot 

atsavināšanas veidu – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, un samaksas termiņu 

trīs gadi.” 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 8, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

26.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu atsavināšanai dzīvokļu īpašumu Nr. 2, 

“Nogāzes, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā par nosacīto cenu 1 900,00 eiro, nosakot 

atsavināšanas veidu – pārdošana elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, un samaksas termiņu 

trīs gadi.”  

 



I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Dzīvokļa īpašums sastāv no četrām istabām, līdz 

ar to īpašuma novērtēšanas cena ir augstāka. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

 

27.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts par dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Nogāzes”, Lielvirbos, 

Abavas pagastā, Talsu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Īpašums sastāv no četrām istabām. Noteikt 

īpašuma atsavināšanu par nosacīto cenu 1 300,00 eiro, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana 

elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, un samaksas termiņu trīs gadi. Lūdz atbalstīt lēmuma 

projektu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Nogāzes”, Lielvirbos, Abavas 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

 

Plkst. 12.02 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst. 13.02 atsāk sēdi. 

 

Piedalās 9 deputāti: Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis. 

 

 

28.§ 

Par nedzīvojamās telpas Nr.2 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un atkārtotas nomas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

Sagatavots lēmuma projekts par nedzīvojamās telpas Nr. 2 nekustamajā īpašumā 

“Brūži”, Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā, iznomāšanas un atkārtotas nomas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

 Plkst.13.03 atgriežas E. Zelderis. 

 Plkst.13.04 atgriežas I. Norenberga. 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Nodot iznomāšanā telpu Nr. 2, kas atrodas 

nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā, rīkojot atkārtotu 

rakstisku izsoli ar augšupejošu soli, sākumcenu nosakot 28,00 eiro mēnesī. Informē par 

iepriekšējās izsoles norisi. Līdz izsoles dalībnieku pieteikumu iesniegšanas beigu termiņam 

nebija pieteikumu iesniedzis neviens pretendents. Pēc izsoles noteikumiem izsole uzskatāma 

par nenotikušu, ja izsolē nav pieteicies neviens dalībnieks. Saskaņā ar Ministru kabineta 

noteikumu Nr. 97 [Publiskas personas mantas iznomāšanas noteikumi] 49. punktu, ja 

publikācijā norādītajā pieteikumu iesniegšanas termiņā neviens nomas tiesību pretendents nav 

pieteicies, iznomātājs var pazemināt nomas objekta nosacīto nomas maksu ne vairāk kā par 20 

procentiem un rīkot atkārtotu izsoli, ievērojot šo noteikumu 26. punktā minēto informācijas 

publicēšanas kārtību. Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisija 2022. gada 

9. maijā nolēma ieteikt rīkot atkārtotu telpu nomas izsoli ar augšupejošu soli un pazeminātu 

nomas objekta nosacīto nomas maksu ne vairāk kā par 20 procentiem. Noteikt izsoles 

sākumcenu 22,40 eiro mēnesī, neieskaitot pievienotās vērtības nodokli un nekustamā īpašuma 

nodokli. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nedzīvojamās telpas Nr.2 nekustamajā īpašumā “Brūži”, 

Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un 

atkārtotas nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

 

29.§ 

Par nedzīvojamās telpas Nr.1 nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un atkārtotas nomas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu iznomāšanai nedzīvojamās telpas Nr. 1 

nekustamajā īpašumā “Brūži”, Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā. 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Nodot iznomāšanai telpu Nr. 1, “Brūži”, 

Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā. Noteikt izsoles sākumcenu 32,53 eiro mēnesī, 

neieskaitot pievienotās vērtības nodokli un nekustamā īpašuma nodokli. Noteikt, ka līgums tiek 

slēgts uz pieciem gadiem, apstiprināt izsoles noteikumus. Lūdz apstiprināt lēmuma projektu. 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nedzīvojamās telpas Nr.1 nekustamajā īpašumā “Brūži”, 

Dižstendē, Lībagu pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un 

atkārtotas nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu” 

 

 

 

 

 

 

 



30.§ 

Par zemes vienības Valdemāra ielā 8, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

Sagatavots lēmuma projekts par zemes vienības Valdemāra ielā 8, Sabilē, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai. 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldībā saņemts būvju 

īpašnieka pilnvarotās personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai zemes vienību 

Valdemāra ielā 8, Sabilē, Talsu novadā. Zemes vienība ar kopējo platību 0,2076 ha ir Talsu 

novada pašvaldības īpašums. Zemes vienība nav nepieciešama pašvaldības funkciju 

nodrošināšanai. Ir noslēgts nomas līgums starp pašvaldību un būvju īpašnieku par zemes nomas 

tiesībām. Noteikt zemes vienības nosacīto cenu 3 945,63 eiro, noteikt, ka zemes vienība tiek 

atsavināta ar atlikto maksājumu uz vienu gadu, un piedāvāt iesniedzējam izmantot pirmpirkuma 

tiesības. 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

zemes vienības Valdemāra ielā 8, Sabilē, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai” 

 

 

31.§ 

Par zemes vienības daļas, būves - žoga un kapličas ēkas, Friča Blumbaha ielā 12, Talsos, 

Talsu novadā, atkārtotas nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, J. Kļava, L. Pīlēģis, E. Zelderis, D. Karols, G. Bērziņš 

 

Sagatavots lēmuma projekts par zemes vienības daļas – žoga un kapličas ēkas, Friča 

Blumbaha ielā 12, Talsos, Talsu novadā, atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

D. Tabulēvica ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. Informē, ka zemes vienības daļas 

– žoga un kapličas ēkas Friča Blumbaha ielā12, Talsos, Talsu novadā, ar Talsu novada domes 

2022. gada 27. janvāra lēmumu Nr. 35 “Par zemes vienības daļas, būves – žoga un kapličas 

ēkas, Friča Blumbaha ielā 12, Talsos, Talsu novadā, nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu” 

tika nolemts nodot iznomāšanai, rīkojot rakstisku izsoli ar augšupejošu soli, nosakot sākumcenu 

1 870,00 eiro, nomas līguma termiņu trīs gadi. Saskaņā ar 2022. gada 11. februāra izsoles 

protokolu Nr. 1 Nekustamā īpašuma nomas tiesības ieguva viens no pretendentiem. 



Pretendentam tika nosūtīta informācija, ka viņš ir uzvarējis nomas izsolē un tika nosūtīts 

elektroniski parakstīts nomas līgums. Pretendents atbilstoši Izsoles noteikumu 9.12. punktam 

minētajā termiņā, 15 darba dienu laikā, nomas izsoles tiesību līgumu neparakstīja un 

neiesniedza Talsu novada pašvaldībā atteikumu. Nomas līgums tika nosūtīts nākamajam 

pretendentam, kurš arī 15 darba dienu laikā nomas izsoles tiesību līgumu neparakstīja un 

neiesniedza Talsu novada pašvaldībā atteikumu. Līdz ar to nodot iznomāšanai zemes vienības 

daļu 3100,44 m2 platībā – žogu un kapličas ēku, noteikt izsoles veidu – atkārtota mutiska izsole 

ar augšupejošu soli, nosakot izsoles sākumcenu 1 870,00 eiro, neieskaitot pievienotās vērtības 

un nekustamā īpašuma nodokli, nomas līguma termiņu trīs gadi. Mutiska nomas izsole 

rīkojama, lai sasniegtu lielāku dalībnieku skaitu. 

Notiek diskusija. 

J. Kļava jautā, kādas ir atšķirības atkārtotas izsoles noteikumos no sākotnējiem izsoles 

noteikumiem? Norāda, ka pamanījusi vienīgās atšķirības izsoles rīkošanas nosacījumos. 

L. Pīlēģis jautā, kāpēc izsoles noteikumos jāveic izmaiņas? Pretendentu skaits bija 

septiņi pretendenti. Norāda, notikušajā izsolē pretendentiem bijušas pretenzijas par izsoles 

veidu. 

J. Kļava informē, ka viņai bijusi saruna ar diviem pretendentiem, kuri piedalījušies 

izsolē. Pretendentu viedoklis bija, ka izsoles noteikumos jāiestrādā nosacījumi, ka drīkst veikt 

būves pārbūvi, lai objekts būtu pelnošs, jo sarunā pretenzijas par izsoles veidu netika akcentētas. 

D. Tabulēvica piebilst, ka prasības par nosacījumu maiņu attiecībā uz pārbūvi vai 

kādiem citiem nosacījumiem no pretendentu puses nebija, vienīgie iebildumi bija par izsoles 

veidu, rīkot mutisku izsoli. 

E. Zelderis jautā, kāpēc pretendentu vēlme ir, ka izsole notiek kā mutiska nomas 

izsole? 

D. Tabulēvica skaidro, ka pretendentu ieskatā pašvaldība, rīkojot rakstisku izsoli, 

iespējams neievēro kādus termiņus, ir sniegti rakstiski paskaidrojumi, ka secīgi visas darbības 

ir izdarītas. 

E. Zelderis jautā, kā notiek rakstiskā izsole, kā tas ir praktiski.  

D. Tabulēvica ziņo par izsoļu organizēšanas procesu. 

E. Zelderis rosina sazināties ar izsoļu vietni, lai noskaidrotu tehniskās iespējas. Pauž 

atbalstu rakstiskai izsolei. 

L. Pīlēģis jautā, kur nosaka nosacījumus par pārbūvi. 

D. Tabulēvica atbild, ka šajā gadījumā izsoles noteikumos nav iekļauti 

kapitālieguldījumi. 

D. Karols norāda, ka lēmuma projekta preambulā jāizlabo “SIA “Bieļas”” uz 

“zemnieku saimniecība “Bieļas””. 

E. Zelderis informē, ka iesniegs dokumentu vadības sistēmā LIETVARIS 

priekšlikumu. Uz domes sēdi sagaida, ka būs informācija par izsoļu tehnisko pieeju. Aicina 

pajautāt par to Finanšu ministrijai, Valsts kontrolei – vai tā ir laba prakse izsoles rīkot klātienē? 

D. Tabulēvica min, ka pajautās Tiesu administrācijai, kas uztur minēto izsoļu vietni. 

G. Bērziņš rosina sazināties ar Tiesu administrāciju kontekstā par elektronisko izsoļu 

noteikumu 1.1 panta redakciju, vai jēdziena tvērumā domājuši arī nomas tiesību. Pieļauj, ka 

visdrīzāk atbilde būs, ka nē. Rosina pajautāt, vai nav plānojuši šo jautājumu tuvākajā laikā 

aktualizēt? Jautājums aktuāls vairākām pašvaldībām, varbūt jāiesaistās Latvijas Pašvaldību 

savienībai. 



[Elektronisko izsoļu vietnes noteikumu 1.1 pants – Darbības elektronisko izsoļu vietnē, 

organizējot izsoles publiskas personas mantas pārdošanai, tai skaitā tādas mantas, kas nodota 

iestādes vai kapitālsabiedrības valdījumā vai turējumā, kā arī privāto tiesību juridisko personu 

mantas izsoles, veic saskaņā ar Tiesu administrāciju noslēgto vienošanos un tajā noteikto 

sadarbības kārtību.] 

 

S. Pētersone informē, ka sistēmā LIETVARIS saņemts deputāta E. Zeldera 

priekšlikums – izteikt 2.punktu šādā redakcijā: “2. Noteikt izsoles veidu - atkārtota, rakstiska 

izsole ar augšupejošu soli.” 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par E. Zeldera priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

7 (Gaidis Bērziņš, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Edgars Zelderis, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris 

Pīlēģis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Dainis Karols, Ainis Stūrmanis) 

Nolemj: Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

 

     S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

zemes vienības daļas, būves - žoga un kapličas ēkas, Friča 

Blumbaha ielā 12, Talsos, Talsu novadā, atkārtotas nomas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” ar labojumiem 

 

 

32.§ 

Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Zīverti”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, E. Zelderis, I. Romaško, A. Stūrmanis, L. Pīlēģis, D. Karols, 

G. Sebris 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu atsavināšanai Talsu novada pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu “Zīverti”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, kadastra 

numurs 88680070072, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana elektroniskā izsolē ar 

augšupejošu soli, nosakot nosacīto cenu 6050,00 eiro. 

 



D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Iniciators – Laidzes pagasta pārvalde. Īpašums 

nav nepieciešama pašvaldības funkciju nodrošināšanai. Pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisija ieteikusi nodot atsavināšanai. 

 

Notiek diskusija. 

E. Zelderis jautā, kāda kopumā ir pašvaldības stratēģija saistībā ar lauksaimniecības 

zemēm. Vai ir kādas metodiskas vadlīnijas? 

D. Tabulēvica ziņo par Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas 

darbu, norāda, ka komisija ļoti skrupulozi izvērtē katra zemes gabala nodošanu atsavināšanai. 

E. Zelderis kritiski vērtē, ka nav kritēriju. 

I. Romaško papildina, ka šobrīd notiek darbs darba grupā par pašvaldības neapbūvēto 

zemju izvērtēšanu. Tiek izvērtēts zemes vienību izmantošanas veids pēc teritorijas plānojuma; 

kas ar to notiek šobrīd – vai tā ir iznomāta, vai paredzēta pašvaldības funkcijām; tiek vērtēta 

investīciju nepieciešamība, lai zemes gabalu varētu iznomāt; vai jāskata jautājums par īpašuma 

pārdošanu. Min, ka to varētu deputātiem prezentēt augusta Tautsaimniecības komitejā. 

E. Zelderis – varbūt jautājums jāatliek, kamēr nav konceptuālas skaidrības, kā rīkoties. 

I. Romaško – tas ir izlemšanas jautājums. Raksturo zemes vienības atrašanās vietu. 

A. Stūrmanis min – runāts, ka prezentāciju par lauksaimniecības zemēm izsūtīs visiem 

deputātiem. Lūdz to izdarīt.  

L. Pīlēģis uzskata, ka lietderīgāk ir zemes vienību nodot nomas izsolē. Jau [Pašvaldības 

mantas iznomāšanas un atsavināšanas] komisijā izteicis priekšlikumu – nelaist šo zemes 

vienību tālāk, jo vairs nav iesnieguma par šīs zemes vienības atsavināšanu. Ir pret šīs zemes 

vienības atsavināšanu. 

E. Zelderis min, ka, iespējams, teritorijas plānojums attiecībā pret šo zemes vienību nav 

korekts. Nevar atbalstīt lēmumu, ja nav kopējā plāna, vīzijas. Jāvērtē, cik daudz ir interesentu. 

Šeit tikai viens. 

Plkst.13.50 dalību sēdē pārtrauc I. Norenberga. 

D. Karols norāda, ka jautājums izskatīts Pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijā. Vērš uzmanību, ka šis nav pirmreizējs izsolīšanas gadījums. Deputātu 

vairākums jau iepriekš atbalstījuši atsavināšanu. Iespējams bijuši apstākļi, kas nav ļāvuši 

iepriekšējās izsoles uzvarētājam realizēt plānoto. 

D. Tabulēvica ziņo par iepriekšējo izsoles procesu. 

G. Sebris min, ka šāda veida darījumus vajadzētu veikt tad, kad ir skaidri nodefinēts, ko 

grib, kādas zemes patur. L. Pīlēģa priekšlikums – rīkot zemes nomas tiesību izsoli – šajā 

situācijā būtu visloģiskākais, uz piecu gadu termiņu. 

S. Pētersone jautā, vai zemes gabalam ar minēto izmantošanas mērķi var rīkot zemes 

nomas izsoli. 

I. Romaško – jā, var. 

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  2 (Dainis Karols, Juzefa Kļava) 

"pret" -  
4 (Gaidis Bērziņš, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Edgars 

Zelderis) 



"atturas" -  2 (Sandra Pētersone, Ainis Stūrmanis) 

Nolemj: 

Noraidīt darba kārtības jautājumu “Par nekustamā īpašuma – 

zemes vienības “Zīverti”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu” 

 

 

33.§ 

Par īpašuma tiesību atjaunošanu Ventspils iela 34, Sabilē, Talsu novadā 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai atjaunotu fiziskai personai īpašuma tiesības uz zemes 

vienību 0,3657 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8813 001 0033, Ventspils ielā 34, Sabilē, 

Talsu novadā. 

 

I. Romaško ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. Saņemts personas iesniegums. 

Izvērtējot lietu, īpašuma tiesības ir jāatjauno. Zemes vienība ir uzmērīta un reģistrēta kadastra 

sistēmā. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

  S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

īpašuma tiesību atjaunošanu Ventspils iela 34, Sabilē, Talsu 

novadā" 

 

 

34.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0239 sadalīšanu, tā daļas 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā 

S. Pētersone, I. Romaško, L. Pīlēģis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai atdalītu no nekustamā īpašuma “Pašv.ceļš Ratnieki”, 

Rojas pagastā, Talsu novadā, ar kadastra numuru 8882 010 0239, zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumiem 8882 010 0242 un 8882 010 02432, piešķirot atdalītajam nekustamajam 

īpašumam, kas sastāv no zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 8882 010 0242 (platība 

0,0514 ha) un 8882 010 0243 (platība0,60 ha), Rojas pagastā, Talsu novadā, nosaukumu 

“Ratnieku ceļš”. 

 



I. Romaško ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. Saņemts akciju sabiedrības 

“Latvijas valsts meži” iesniegums ar lūgumu par divu zemes vienību sadali un nodošanu 

Latvijas valstij Zemkopības ministrijas personā. Nodod bez atlīdzības, lai īstenotu Mežu likuma 

prasību izpildi. 

 

Notiek diskusija. 

L. Pīlēģis jautā, kas sedz izdevumus attiecībā uz nodalīšanu? 

I. Romaško paskaidro, ka “Latvijas valsts meži”. 

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0239 

sadalīšanu, tā daļas nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts 

īpašumā” 

 

 

35.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0238 sadalīšanu, tā daļas 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai atdalītu no nekustamā īpašuma “Pašv.ceļš Autoceļš 

P131-Muciņas”, Rojas pagastā, Talsu novadā, ar kadastra numuru 8882 010 0238, zemes 

vienību ar kadastra apzīmējumu 8882 010 02382. Atdalītajam nekustamajam īpašumam, kas 

sastāv no zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8882 010 0238 (platība 0,8 ha), Rojas 

pagastā, Talsu novadā, piešķirt nosaukumu “Bezmeru ceļš 2”.3. Nodot zemes vienību ar 

kadastra apzīmējumu 8882 010 0238 (platība 0,8 ha) bez atlīdzības īpašumā Latvijas valstij 

Zemkopības ministrijas personā, lai nodrošinātu Meža likumā noteiktās valsts funkcijas 

īstenošanu – valsts mežu apsaimniekošanu un aizsardzību. 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. Arī par šo jautājumu saņemts akciju sabiedrības 

“Latvijas valsts meži” iesniegums ar lūgumu par divu zemes vienību sadali, veidojot jaunu 

īpašumu, un tā nodošanu Latvijas valstij Zemkopības ministrijas personā.  

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0238 

sadalīšanu, tā daļas nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts 

īpašumā” 

 

 

36.§ 

Par Talsu novada domes deputātu un pašvaldības darbinieku dalību Latvijas 

Pašvaldību savienības komitejās un apakškomitejās 

S. Pētersone, A. Lorence 

  Sagatavots lēmuma projekts, lai apstiprinātu Talsu novada pašvaldības pārstāvjus 

Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un apakškomitejās. 

   A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. Ar lēmumu apstiprina Talsu novada 

pašvaldības pārstāvjus Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un apakškomitejās. 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

   S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Talsu novada domes deputātu un pašvaldības darbinieku 

dalību Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās” 

 

 

37.§ 

Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu B.Zibinas ģimenes ārsta praksei 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

Sagatavots lēmuma projekts, lai piešķirtu Benitas Zibinas ģimenes ārsta praksei no 

2022.gada 1.maija līdz 2022.gada 31.decembrim nomas maksas, kas noteikta 2020.gada 

10.novembrī noslēgtajā Telpu nomas līgumā Nr.4-35/2, samazinājumu 50% apmērā par 



nedzīvojamo telpu Nr. 1., 2., 14., 15., 16., ar kopējo platību 52,7 m2, kas atrodas būves Kadiķu 

ielā 1, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 1.stāvā. 

 D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Saņemts Benitas Zibinas ģimenes ārsta prakses 

iesniegums ar lūgumu samazināt telpas nomas maksu, pamatojoties uz Talsu novada domes 

2021. gada 25. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 38 “Par nomas maksas samazināšanu 

nedzīvojamām telpām Talsu novada pašvaldībā”. Nomas objekts tiek izmantots veselības 

aprūpes funkciju nodrošināšanai. 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

  S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu B. Zibinas 

ģimenes ārsta praksei" 

 

Plkst.14.08 sēdē atgriežas I. Norenberga. 

 

 

38.§ 

Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu A.Lormanes ģimenes ārsta praksei 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

 Sagatavots lēmuma projekts, lai piešķirtu Annemarijas Lormanes ģimenes ārsta praksei 

no 2022.gada 1.jūnija līdz 2022.gada 31.decembrim nomas maksas, kas noteikta 2022.gada 

20.aprīlī noslēgtajā Telpu nomas līgumā, samazinājumu 50% apmērā par nedzīvojamo telpu 

Nr.7., 8. un 12. ar kopējo platību 48,5 m2, kas atrodas būves Kadiķu ielā 1, Mērsragā, Mērsraga 

pagastā, Talsu novadā, 1.stāvā, nomu. 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Saņemts Annemarijas Lormanes ģimenes ārsta 

prakses iesniegums ar lūgumu samazināt telpas nomas maksu, pamatojoties uz Talsu novada 

domes 2021. gada 25. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 38 “Par nomas maksas 

samazināšanu nedzīvojamām telpām Talsu novada pašvaldībā”. Nomas objekts tiek izmantots 

veselības aprūpes funkciju nodrošināšanai. 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu A.Lormanes 

ģimenes ārsta praksei" 

 

 

 

39.§ 

Par zemesgabala un telpas iznomāšanu SIA “RA EVENTS” FIA Eiropas rallija 

čempionāta posma “Rally Liepāja” nodrošināšanai 

S. Pētersone, I. Jansone 

Sagatavots lēmuma projekts, lai iznomātu SIA “RA EVENTS”, reģistrācijas numurs 

41203049203, juridiskā adrese Melnsila iela 10B, Rīga, LV-1046, FIA Eiropas rallija 

čempionāta un Latvijas rallija čempionāta posmu “Rally Liepāja” nodrošināšanai Talsu 

lidlauku laika posmā no 2022. gada 30. jūnija līdz 2022. gada 3. jūlijam servisa parka izveidei 

un pašvaldības administratīvās ēkas 1.korpusa Mazo zāli Kareivju ielā 7, Talsos. 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Saņemts SIA “RA EVENTS” iesniegums ar lūgumu 

iznomāt Mazo zāli, Kareivju ielā 7, un neapbūvētu zemesgabalu Talsu lidlauka teritorijā. 

Lēmuma projekts paredz iznomāt un noteikt nomas maksu. 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

zemesgabala un telpas iznomāšanu SIA “RA EVENTS” FIA 

Eiropas rallija čempionāta posma “Rally Liepāja” 

nodrošināšanai" 

 

 

  



 

40.§ 

Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0033 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai precizētu zemes platību nekustamā īpašuma “Pļavu 

iela 33”, Valdemārpils, Talsu novads, kadastra numurs 8817 003 0033, zemes vienībai ar 

kadastra apzīmējumu 8817 003 0033 uz 0,47 ha. 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. Saņemts sertificēta mērnieka iesniegums, kurā 

lūgts apstiprināt uzmērīto platību zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0033. 

Mērniecības procesa laikā ir konstatēts, ka uzmērītā platība pārsniedz pieļaujamo nesaisti. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8817 003 0033" 

 

 

41.§ 

Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 005 0016 

S. Pētersone, I. Romaško, A. Stūrmanis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai precizētu zemes platību nekustamā īpašuma “Robežu 

4”, Valdemārpils, Talsu novads, kadastra numurs 8817 005 0016, zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8817 005 0016 uz 0,8012 ha. 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. Saņemts sertificēta mērnieka iesniegums ar 

lūgumu precizēt uzmērīto platību. 

A. Stūrmanis jautā, vai zemes īpašnieki ir fiziskas personas. 

I. Romaško to apstiprina. 

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8817 005 0016" 

 

 

42.§ 

Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0051 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai precizētu zemes platību nekustamā īpašuma ar adresi 

Ganību iela 3, Valdemārpils, Talsu novads, kadastra numurs 8817 003 0051, zemes vienībai 

ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0051 uz 0,6973 ha. 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. Saņemts sertificēta mērnieka iesniegums ar 

lūgumu precizēt uzmērīto platību. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8817 003 0051" 

 

[D. Karols balso ārpus sistēmas ar “par”, protokoliste A. Lorence manuāli ievada sistēmā 

balsojumu.] 

 

 

43.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0279 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu bez atlīdzības valstij Zemkopības ministrijas 

personā Talsu novada pašvaldībai tiesiskajā valdījumā esošo nekustamo īpašumu ar kadastra 

numuru 8882 010 0279, zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8882 010 0278 (0,2 ha 



platība), lai nodrošinātu Meža likumā noteiktās valsts funkcijas īstenošanu – valsts mežu 

apsaimniekošanu un aizsardzību. Piešķirt nekustamajam īpašumam, kas sastāv no zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 8882 010 0278 (platība 0,2 ha), Rojas pagastā, Talsu novadā, 

nosaukumu “Medņu dambis”. 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. Saņemta akciju sabiedrības “Latvijas valsts 

meži” vēstule par nekustamo īpašumu bez nosaukuma Rojas pagastā, Talsu novadā, ar 

kadastra numuru 8882 010 0279, nodošanu valstij Zemkopības ministrijas personā, lai 

īstenotu Meža likumā noteiktās valsts funkcijas īstenošanu – valsts mežu apsaimniekošanu 

un aizsardzību. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0279 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā” 

 

 

44.§ 

Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8868 003 0007, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai nodotu iznomāšanai Talsu novada pašvaldībai 

piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8868 003 0007, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, ar kopējo platību 5,7 ha. 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. Saņemts Laidzes pagasta pārvaldes iesniegums 

ar lūgumu nodot pašvaldībai piederošo zemes vienību nomā. Tika izsludināta pieteikšanās. 

Līdz 9.maijam pieteikušies divi pretendenti, tādēļ jārīko nomas tiesību izsole. Noteikumu 

projekts pievienots lēmuma pielikumā. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8868 003 0007, Laidzes pagastā, Talsu novadā" 

 

 

45.§ 

Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna apstiprināšanu 

S. Pētersone, E. Bērziņa, E. Zelderis, A. Maurāns, D. Karols, A. Stūrmanis, I. Norenberga, 

J. Kļava 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai apstiprinātu Talsu novada sadarbības teritorijas civilās 

aizsardzības plānu. 

 

E. Bērziņa ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldība sadarbībā ar 

kompetentiem speciālistiem saskaņā ar normatīvo regulējumu izstrādājusi Talsu novada 

sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plānu. Plāns ir izskatīts komisijā un virzīts 

apstiprināšanai domes sēdē. 

E. Zelderis ierosina – vajadzētu, lai izstrādātājs prezentē. 

 

Plkst.14.21 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst.14.33 tiek atsākta sēde. 

 

A. Maurāns ziņo par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plānu. 

Tiek demonstrēta prezentācija. 

 

Notiek diskusija. 

D. Karols norāda, ka plāns var mainīties, ņemot vērā tajā iekļauto informāciju, 

piemēram, mainās uzņēmumu nosaukumi, adreses, telefoni, atbildīgie darbinieki. Jautā 

A. Maurānam ieteikumu, kā rīkoties, ņemot vērā viņa pieredzi, – ja plāns apstiprināts ar domes 

lēmumu, tiklīdz kaut kas mainās, grozījumi jāapstiprina ar domes lēmumu. 

A. Maurāns iesaka – ja izmaiņas saistās tikai ar objektu darbības raksturotājiem vai 

parādās jauns, tipisks objekts, kuram jau ir izstrādāta rīcības shēma, tad minētā lielā procedūra 

nebūtu jāveic, jo plānam jābūt “dzīvam”. Ja parādās kardinālas izmaiņas – mainās principālās 

atbildības, parādās citi nozīmīga riska objekti, tad ir pamats šo plānu mainīt. 

A. Stūrmanis uzskata, ka ļoti svarīgi ir organizēt iedzīvotāju civilās aizsardzības 

apmācības. Lūdz viedokli par apmācībām, kādā veidā tās novadā varētu organizēt? 

A. Maurāns atbild, ka civilās aizsardzības mācības ir plānā paredzētas. Pirmās mācības 

jau kopā ar komisiju un Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienestu ir notikušas. Piekrīt, ka 

šādas mācības ir jāveic regulāri, lai iesaistītie cilvēki nepieciešamās darbības pārzinātu, nevis 

rīkoties emociju iespaidā. 



I. Norenberga jautā, kā tiks iepazīstināta sabiedrība ar izstrādāto plānu. Jautā par plāna 

pieejamību sabiedrībai, kā vienkāršais iedzīvotājs tiks informēs. 

S. Pētersone paskaidro, ka plāns būs sabiedrībai pieejams. Tam jābūt viegli saprotamā 

veidā, būs infografikas. 

E. Bērziņa papildina, ka ikdienā, veicot pašvaldībā apmācības, stāsta par civilās 

aizsardzības jomu. Izstrādās prezentāciju, lai vieglāk iedzīvotājiem būtu informāciju uztvert. Ir 

piedāvājusi Aizsardzības ministrijai veidot īsus videomateriālus. Tas būtu jāveic valsts līmenī. 

Uzsver, ka ir runājusi ar domes priekšsēdētāju par to, kā labāk nodot šo informāciju. Norāda, 

ka svarīgi domāt par informācijas nodošanu jauniešiem, bērniem. 

S. Pētersone papildina, ka ar Aizsardzības ministriju runāts par situāciju militārās 

krīzes laikā, kurās jāmācās, kā organizēt pasākumus. 

J. Kļava jautā par plāna nosaukumu “Talsu novada sadarbības teritorijas civilās 

aizsardzības plāns”, kas domāts ar “sadarbības teritoriju”. 

E. Bērziņa paskaidro, ka šāds nosaukums ir noteikts Ministru kabineta noteikumos. 

S. Pētersone papildina, ka minētie Ministru kabineta noteikumi ir apstiprināti vēl pirms 

apvienošanās lielākos novados. Normatīvajā aktā nosaukums nav mainīts. 

E. Zelderis jautā A. Maurāna viedokli, kā informēt sabiedrību. 

A. Maurāns atbild, ka sabiedrība ir jāinformē mērķtiecīgi. Plānā ir iestrādāts, ka 

regulāri strādā ar skolu, bērnudārzu vadītājiem, kam pašiem jāspēj, saņemot ziņu par draudiem, 

pareizi rīkoties. Ir jāveido mērķtiecīgas kampaņas valsts līmenī. Tika runāts par Stendes, Spāres 

un Sabiles stacijas [Jaunpagasts] iedzīvotāju apmācību semināru organizēšanu, kas atrodas 

apdraudētās teritorijās. 

E. Zelderis rosina pašvaldību sagatavot vēstuli attiecīgajai ministrijai, vai tā plāno 

kādas kampaņas sabiedrības informēšanai. Jautā par vēja parkiem. 

A. Maurāns atbild, ka lielie vēja parki Latvijā vēl tikai veidojas. Ja tādi parādīsies arī 

Talsu novadā, tad tos iekļaus plānā.  

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna 

apstiprināšanu” 

 

 

 

 

 

 

 



46.§ 

Par Lībagu sākumskolas skolēnu vasaras nometnes dalības maksu 

S. Pētersone, A. Veckāgane, J. Kļava, E. Krūkle 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai apstiprinātu Lībagu sākumskolas organizētās vasaras 

nometnes laikā no 2022.gada 6.jūnija līdz 2022.gada 10.jūnijam dalības maksu vienai personai 

(par 5 dienām) 40,00 eiro. 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Lībagu sākumskola vēlas organizēt vasaras 

nometni. Ir veikts maksas pakalpojuma izcenojuma aprēķins, saskaņā ar kuru vienai personai 

dalības maksa par piecām dienām ir 40 eiro. 

 

Notiek diskusija. 

J. Kļava jautā, kāpēc ir atšķirības izmaksās, salīdzinot ar nometnes aprēķinu Laucienes 

pamatskolā. 

E. Krūkle ziņo par aprēķiniem. 

J. Kļava norāda, ka vajadzētu būt balansam šajos jautājumos. 

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Lībagu sākumskolas skolēnu vasaras nometnes dalības 

maksu” 

 

 

47.§ 

Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Pastaigu laipas atjaunošana 

Rojas publiskajā pludmalē” 

S. Pētersone, J. Skujeniece, E. Zelderis 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai piedalītos Eiropas Jūrlietu un Zivsaimniecības fonda 

projektu konkursā un iesniegt projekta “Pastaigu laipas atjaunošana Rojas publiskajā pludmalē” 

iesniegumu. Nodrošināt projekta līdzfinansējumu un priekšfinansējumu 56 526,33 eiro, tai 

skaitā pašvaldības 10 % līdzfinansējums no attiecināmajām izmaksām 7065,79 eiro. 

 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. Projekts sagatavots, lai iesniegtu to Eiropas 

Jūrlietu un Zivsaimniecības fonda projektu konkursā. Tas ir izskatīts Tautsaimniecības 

komitejā, pēc kuras tika precizēts laipas apjoms, tas šobrīd ir kvadrātmetros. Šodien saņemts 

laipu apsekošanas akts, lai varētu izvērtēt darbu nepieciešamību.  



E. Zelderis lūdz visiem e-pastos nosūtīt pieminēto apsekošanas aktu. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Pastaigu 

laipas atjaunošana Rojas publiskajā pludmalē”” 

 

 

48.§ 

Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” apstiprināšanu 

S. Pētersone, A. Šturms, I. Norenberga, A. Pekmans, A. Stūrmanis, D. Karols 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai apstiprinātu saistošos noteikumus “Par atbalstu 

sportistiem un sporta komandām”, kuru mērķis ir sniegt atbalstu sportistiem un sporta 

komandām, lai gatavotos un piedalītos sporta sacensībās. 

 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. Atbalsts tiek sniegts sportistiem un sporta 

komandām, tas tiek sniegts vienu reizi kalendārajā gadā. Individuālie sportisti var pieteikties 

divreiz gadā, noteiktos periodos, bet komandas – vienreiz gadā. Atbalsts tiek sniegts caur sporta 

klubiem un federācijām divos veidos – sporta infrastruktūra un finansiālā veidā (transporta 

izdevumi, nakšņošanas izdevumi, dalības maksas un licences izdevumu segšana, treniņnometņu 

izdevumu segšana). Iesnieguma paraugu, lai pieteiktos atbalstam, sagatavos Centrālā 

administrācija. Lēmumu arī pieņems Centrālā administrācija. Demonstrē shēmu, kurā parādīta 

atbalsta intensitāte. 

 

Notiek diskusija. 

I. Norenberga jautā, cik biedrības no tām, kas šobrīd saņēma, varēs saņemt atbalstu. 

A. Šturms atbild, ka tās pašas biedrības, kas līdz šim ir pretendējušas uz atbalstu, jo 

saistošie noteikumi papildināti ar jaunu 14. punktu [Lai saņemtu Saistošo noteikumu 

15.1.apakšpunktā noteikto atbalsta veidu, Organizācijai papildus 13.punktā noteiktajām 

prasībām ir jābūt piešķirtam sabiedriskā labu organizācijas statusam]. 

I. Norenberga jautā, vai par telpu bezmaksas izmantošanu ir notikusi saziņa ar 

ministriju? 

A. Šturms sola līdz domes sēdei šo jautājumu noskaidrot. 



S. Pētersone papildina, ka iezīmējušies divi būtiski jautājumi. Pirmais – par sabiedriskā 

labuma organizācijas nepieciešamību. Tāpēc saistošie noteikumi papildināti ar A. Šturma 

pieminēto 14.punktu. 

A. Šturms skaidro, ka Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas 

novēršanas likums nosaka, ka pašvaldība savu mantu nedrīkst nodot bezatlīdzības lietošanā. 

Likumā minēti atsevišķi izņēmuma gadījumi, tostarp, sabiedriskā labuma organizācijas statuss. 

S. Pētersone papildina, ka otrs jautājums, kas bijis – vai tā ir viena vai iespējams 

vairākas komandas, kuras saņem finansiālo atbalstu. Diskusijā vairāk iezīmējušies jautājumi par 

jaunajām klāt pienākušajām teritorijām, kur arī iepriekš ticis sniegts atbalsts. Šajā redakcijā tiek 

runāts par vienu komandu. 

I. Norenberga norāda, ka no [Talsu novada] Sporta skolas saņēmusi priekšlikumu par 

noteikumu 3.6.punktā minēto terminu, ka precīzāks esot termins “starptautisko sporta 

federāciju”. 

I. Norenberga jautā A. Pekmanam par noteikumu 8.punktu [Atbalsts netiek piešķirts 

komandai, kurā vairāk kā 30 procenti no sportistiem ir pašvaldības sporta izglītības iestādes 

izglītojamie], kā tas varētu ietekmēt finansiālā atbalsta saņēmējus. 

A. Pekmans atbild, ka runājis ar sporta komandām. Basketbolu tas šobrīd neietekmē, 

bet tas ietekmēs tad, kad notiks pēc pāris gadiem paaudžu maiņa. Vislielāko ietekmi tas atstāj 

uz florbolu, kur ir ļoti daudz Sporta skolas audzēkņu. Ierosina priekšlikumu – izņemt 30 %. 

Min, ka Sporta komisija tiksies vēlreiz pirms domes sēdēs un pārrunās jautājumus saistībā ar 

šiem saistošajiem noteikumiem.  

I. Norenberga, runājot par noteikumu 14.punktu, pauž saprasto, ka infrastruktūras 

izcenojumu nosaka ar atsevišķu lēmumu. Jautā, vai būtu iespējams noteikt konkrētu atlaidi 

noteiktām iedzīvotāju grupām, piemēram, senioriem, bērniem, invalīdiem. 

A. Šturms atbild, ka tas regulēts pagājuša gada saistošajos noteikumos par 

nedzīvojamo telpu nomu. Tas būtu jāskata minēto saistošo noteikumu kontekstā. 

D. Karols jautā, vai noteikumos, piemēram, 15.1. punktā, nevar iekļaut sporta bāzes 

telpu nomas maksas segšanu. 

A. Šturms atbild, ka teorētiski tas ir iespējams. Jautājums saistīts ar administratīvo 

slogu. Skaidro, kādas darbības sporta biedrības, federācijas var veikt. 

I. Norenberga, runājot par noteikumu 36.2.apakšpunktu, rosina precizēt, kas sedz 

dalību Olimpiskās spēlēs, Paralimpiskās spēlēs. Uzskata, ka punkts ir bezjēdzīgs, jo pašvaldība 

nesedz delegācijas dalību Olimpiskajās spēlēs. 

I. Norenberga rosina precizēt 1.pielikuma 3.punktu. 

A. Šturms – to jau atzīmējis, ka par to vēl jārunā; par kritērijiem, kā fiksē. 

I. Norenberga rosina precizēt 1.pielikuma 2.punktu, ja sacensības nav notikušas, jo tās 

nedrīkstēja rīkot, piemēram, Covid-19 dēļ. 

A. Šturms min, ka pārrunās to ar Sporta komisiju. 

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. Norāda, ka vēl līdz 

domes sēdei jānoskaidro virkne jautājumu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Edgars Zelderis) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta 

komandām” apstiprināšanu” ar labojumiem 

 

D. Karols pamato savu balsojumu. 

 

 

49.§ 

Par nomas maksas noteikšanu telpai Nr.22, kas atrodas nekustamajā īpašumā, Pils ielā 

14, Dundagā, Dundagas pagastā, Talsu novadā 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai noteiktu telpas Nr.22, kas atrodas nekustamajā 

īpašumā Pils ielā 14, Dundagā, Dundagas pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 

88500200412, nomas maksu 0,34 eiro bez pievienotās vērtības nodokļa par vienu stundu. 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Saņemts Dundagas Kultūras pils iesniegums 

ar lūgumu rīkot Dundagas kultūras pils telpas Nr.22 izsoli, norādot, ka Dundagas Kultūras pilī 

realizēts Eiropas Reģionālās attīstības projekts Nr.5.5.1.0/17/I/003 “Ziemeļkurzemes 

vēsturiskā un dabas mantojuma saglabāšana, eksponēšana un tūrisma piedāvājuma attīstība”, 

veicot Dundagas kultūras pils pārbūves darbus un saskaņā ar ERAF projekta mērķi Dundagas 

kultūras pils telpa Nr.22 paredzēta mājražotāju un amatnieku izstrādājumu tirgošanai. Nomas 

maksa noteikta 0,34 eiro bez pievienotās vērtības nodokļa par vienu stundu. Aprēķins 

pievienots lēmuma pielikumā. 

Plkst.16.08 dalību sēdē pārtrauc L. Pīlēģis. 

 

Jautājumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nomas maksas noteikšanu telpai Nr.22, kas atrodas 

nekustamajā īpašumā, Pils ielā 14, Dundagā, Dundagas 

pagastā, Talsu novadā” 

 

 

 



50.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Jaundzintari Rude”, Rudē, Rojas pagastā, 

Talsu novadā 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, E. Zelderis, G. Bērziņš, I. Jansone 

 

Sagatavots lēmuma projekts, lai atteiktos no pirmpirkuma tiesības uz nekustamo 

īpašumu “Jaundzintari Rude”, Rudē, Rojas pagastā, Talsu novadā, ar kadastra numuru 

88825070015, sastāvošu no būves ar kadastra apzīmējumu 88820070213001 (dzīvojamā māja) 

un būves ar kadastra apzīmējumu 88820070213002 (kūts). 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Saņemts fiziskas personas iesniegums, lai 

pašvaldība izskatītu pirmpirkuma tiesību izmantošanu uz nekustamo īpašumu “Jaundzintari 

Rude”, Rudē. Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisija lēma ieteikt atteikties 

no pirmpirkuma tiesības. 

 

Notiek diskusija starp E. Zelderi, D. Tabulēvicu un G. Bērziņu par pirmpirkuma 

tiesību izmantošanas procesu. 

Plkst.16.14 atgriežas L. Pīlēģis. 

E. Zelderis rosina izskatīt, vai nevar šādu jautājumu izskatīšanu deleģēt 

izpilddirektoram. 

I. Jansone, runājot par pirmpirkuma tiesību izmantošanas procesu, norāda, ka var 

pārskatīt esošo normatīvo bāzi, ja ir nepieciešams, ka šī funkcija jāpārliek uz izpilddirektoru, 

ka to neskata dome. Nāks ar ierosinājumu.  

 

Citu iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projektu nav. 

 S. Pētersone aicina deputātus balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašumu “Jaundzintari Rude”, 

Rudē, Rojas pagastā, Talsu novadā” 

 

 

Plkst.16.18 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst.16.33 tiek atsākta sēde. 

 

 

 

 

 

 

 



51.§ 

(Informatīvais jautājums)  

Par Talsu novada pašvaldības konkursiem un apbalvojumiem 

I. Fedko, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis, D. Karols 

 

I. Fedko iepazīstina ar informāciju par Talsu novada pašvaldības konkursiem un 

apbalvojumiem, par tam nepieciešamo finansējumu. Ziņo par konkursu “Radi Talsu novadam”, 

par apbalvojumiem sportā, par apbalvojumiem kultūras darbiniekiem, par izcilāko pedagogu 

un skolēnu apbalvošanu, par uzņēmēju godināšanas pasākumu, par Goda balvas, Atzinības 

balvas un Izcilības balvas pasniegšanas pasākumiem, par Aleksandra Pelēča literāro prēmiju, 

par Žaņa Sūniņa prēmiju mākslā. [Tiek demonstrēta prezentācija.]  

Ierosina priekšlikumu – pārskatīt, vai kādus pasākumus nevarētu rīkot reizi divos gados, 

piemēram, Apbalvojumi kultūrā un sportā un “Radi Talsu novadam!”. Kā ieguvumus min – 

tiek vērtēti personu sasniegumi ilgākā laika periodā (lielāka kandidātu iespējamība), finanšu 

un resursu ietaupījums, apbalvojumu emocionālās vērtības, prestiža pieaugums. Kā 

zaudējumus min – pastāv risks, ka ar laiku atsevišķu pasākumu organizēšanas tradīcija izzūd. 

 

Notiek diskusija. 

L. Pīlēģis rosina izveidot tabulu, cik ir bijušas nominācijas un cik nominantu bijis. 

I. Norenberga jautā par pieņemšanu pie domes priekšsēdētāja vietnieka D. Karola. 

I. Fedko paskaidro, ka tas bijis Talsu novada Izglītības pārvaldes organizēts pasākums. 

I. Norenberga norāda, ka pašvaldības saziņas kanāliem jādomā par to, kā tiek pasniegta 

informācija. 

E. Zelderis aicina izpildvaru un S. Pētersoni domāt, kā tiek organizēti pasākumi. 

S. Pētersone – Izglītības pārvalde vēlējās pateikt paldies pedagogiem, cits jautājums ir 

par to, kādā veidā komunicē par šiem jautājumiem.  

I. Norenberga jautā, kas tālāk ar dzirdēto informāciju notiks? 

S. Pētersone – ir uzklausīts Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas viedoklis; būs 

nepieciešami grozījumi nolikumos, kur var iestrādāt pasākumu biežumu. 

 

Komiteja nolemj: 

Pieņemt informācijai zināšanai. 

 

 

52.§ 

(Informatīvais jautājums)  

Par noslēgtajiem sadarbības līgumi 

I. Jansone 

 I. Jansone ziņo par noslēgtajiem sadarbības līgumiem. 

Komiteja nolemj: 

Pieņemt informācijai zināšanai. 

 

 

 

 



 

Sēde slēgta plkst. 17.12 

 

Sēdes vadītāja (paraksts *)  S. Pētersone 

Komitejas locekļi: 

 (paraksts *) G. Bērziņš 

 (paraksts *) G. Sebris 

 (paraksts *) I. Norenberga 

 (paraksts *) E. Zelderis 

 (paraksts *) L. Pīlēģis 

 (paraksts *) J. Kļava 

 (paraksts *) D. Karols 

 (paraksts *) A. Stūrmanis 


